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Ørland kommune 

 
 

Møteprotokoll 
 
 

Utvalg Kommunestyre 
Møtested Yrjar, Roret Ørland Kulturforetak 
Dato 28.11.2024 
Tidspunkt kl 09:00 - 14:30 

 
 
 
Fremmøtte Parti 
Brage Døsvik Hansen AP 
Fredrik Sandness AP 
Hugo Solheim AP 
Ingvild Wik Solberg AP 
Lasse Dimitrij Henriksen AP 
Ogne Undertun AP 
Tina Marie Rødde Paulsen AP 
Harriet Brekstad FRP 
Robert Hellem FRP 
Bjørn Glørstad H 
Eirik Lundemo H 
Mona Sjøli H 
Therese Mossing Eidsaune H 
Thor Bretting H 
Trond Amundsveen H 
Hilde Kristin Sandvik INP 
John-Olav Stranden INP 
Marit Sletten INP 
Oda Kristine Leth-Jøssing MDG 
Ole Edvard Antonsen Rødt 
Ann Elisabeth Solbue Valaas SP 
Britt Eli Døsvik SP 
Hallgeir Grøntvedt SP 
Jan-Inge Standahl SP 
Thomas Hovde SP 
Tone Aurstad Withbro SP 
Tonje Bakken Nervik SP 
Øyvind Næss SV 
Ole Petter Grøntvedt V 
 
Forfall Parti Varamedlem Parti 
Tor Skogstad AP Heidi Anita Selnes 

Solem 
AP 

Gunnar Hofstad INP Odd Inge Hovd INP 
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Andre som møtte Stilling 
Arild Risvik kommunalsjef 
Britt Brevik Møtesekretær/avdelingsleder 
Geir Aune kommunalsjef 
Ketil Halvor Sundseth Leder KRMNF 
Kjetil By Rise enhetsleder skole 
Lisa Mari Estensen kommunalsjef 
Magdele Presthus Johansen kommunalsjef 
Mari Lauvheim Lyshaug kommunikasjonsrådgiver 
Marit Knutshaug Ervik Kommunedirektør 
Thomas Engen kommunalsjef 
Geir tillereggen IKT 
 
 
 
 

Inhabil Sak Varamedlem Merknad 
Hans Eide 24/141 Bjørn Henrik Valaas Solbue, 

SP 
Inhabil jf. 
kommunelovens § 11-
10 og 
forvaltningslovens § 6 
a 

Odd Inge Hovd 24/141 Roy Olav Skogen-Nygård, INP Inhabil jf. 
kommunelovens § 11-
10 og 
forvaltningslovens § 6 
e 

Hilde Kristin Sandvik 24/141  ,   Inhabil jf. 
kommunelovens § 11-
10 og 
forvaltningslovens § 6 
e 

Hans Eide 24/142 Bjørn Henrik Valaas Solbue, 
SP 

Inhabil jf. 
kommunelovens § 11-
10 og 
forvaltningslovens § 6 
a 

Odd Inge Hovd 24/142 Roy Olav Skogen-Nygård, INP Inhabil jf. 
kommunelovens § 11-
10 og 
forvaltningslovens § 6 
e 

Hilde Kristin Sandvik 24/142  ,   Inhabil jf. 
kommunelovens § 11-
10 og 
forvaltningslovens § 6 
e 

Hans Eide 24/143 Bjørn Henrik Valaas Solbue, 
SP 

Inhabil jf. 
kommunelovens § 11-
10 og 
forvaltningslovens § 6 
a 
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Odd Inge Hovd 24/143 Roy Olav Skogen-Nygård, INP Inhabil jf. 
kommunelovens § 11-
10 og 
forvaltningslovens § 6 
e 

Hilde Kristin Sandvik 24/143  ,   Inhabil jf. 
kommunelovens § 11-
10 og 
forvaltningslovens § 6 
e 

Hans Eide 24/144 Bjørn Henrik Valaas Solbue, 
SP 

Inhabil jf. 
kommunelovens § 11-
10 og 
forvaltningslovens § 6 
a 

Odd Inge Hovd 24/144 Roy Olav Skogen-Nygård, INP Inhabil jf. 
kommunelovens § 11-
10 og 
forvaltningslovens § 6 

Hilde Kristin Sandvik 24/144  ,   Inhabil jf. 
kommunelovens § 11-
10 og 
forvaltningslovens § 6 
e 

Hans Eide 24/145 Bjørn Henrik Valaas Solbue, 
SP 

Inhabil jf. 
kommunelovens § 11-
10 og 
forvaltningslovens § 6 
a 

Hilde Kristin Sandvik 24/145  ,   Inhabil jf. 
kommunelovens § 11-
10 og 
forvaltningslovens § 6 
e 

Odd Inge Hovd 24/145 Roy Olav Skogen-Nygård, INP Inhabil jf. 
kommunelovens § 11-
10 og 
forvaltningslovens § 6 
e 

 
 
 
 
 
Hallgeir Grøntvedt Britt Brevik 
Ordfører Avdelingsleder 
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Saksliste 
Saksnr Sakstittel  
24/133 Godkjenning av innkalling og saksliste  
24/134 Valg av protokollunderskrivere  
24/135 Spørretimen/Interpellasjoner   
24/020 Spørsmål til ordfører - kommunestyremøte 28.11 - Fremtidens 

helsebygg 
 

24/136 Samlesak for referatsaker  
24/022 Møteprotokoll Midt-Norge IUA beredskapsutvalg 16.10.2024  
24/023 Ny versjon - møteprotokoll fra representantskapet i Konsek 

Trøndelag 
 

24/024 Protokoll representantskapet FBRT møte 2 - 2024  
24/025 Årsmøteprotokoll RMN SA 15.10.24 samt vedtatt budsjett og 

økonomiplan 
 

24/026 Opprykk til fast medlem i kommunestyret i Ørland, i forbindelse 
med uttreden av verv 

 

24/008 Tilstandsrapport 2024 Fosen barnevernstjeneste  
24/137 Prosjektforslag fremtidens helsebygg  
24/138 Eiendomsskatt 2025  
24/139 Prisbok 2025  
24/140 Budsjett 2025 - Ørland kommune  
24/141 Prisbok 2025 Roret Ørland kulturforetak KF  
24/142 Driftsbudsjett 2025 - Roret Ørland kulturforetak KF  
24/143 Investeringsbudsjett 2025 - Roret Ørland kulturforetak KF  
24/144 Roret Ørland kulturforetak KF - Vennskapskommuner Ørland 

kommune 
 

24/145 Tilbakemelding fra kommunale kunstutvalget   
24/146 Salg av Tarva skole  
24/147 Intensjonsavtale med Fosen Opplæringskontor vedr salg av 

areal ved Fosen vgs 
 

24/148 Botngård Vestre henvendelse om støtte  
24/149 Eierskapsmelding 2024 Ørland kommune - del 2  
24/150 Selskapsavtale for Konsek Trøndelag IKS gjeldende fra 

01.01.2025 
 

24/151 Fremsending av kontrollutvalget i Ørland kommune sin Plan for 
eierskapskontroll 2024 - 2028 

 

24/152 Sluttbehandling Kommunedelplan for oppvekst og utdanning 
2024-2036 

 

24/153 Kommunedelplan for drikkevann – Vedtak av plan  
24/154 Høring: forslag til revidert havneregulativ for Ørland kommune  
24/155 Retningslinjer for eiendommer som kan pålegges å tilknyttes til 

kommunal avløpsledning 
 

24/156 Revisjon av kommunal forskrift til serverings- og alkoholloven -  
Ørland kommune 

 

24/157 Måltidsstrategi for kommunene i Fosenregionen  
24/158 Oppstartssak for å videreutvikle tjenestesamarbeidet og utrede 

nye samarbeidsordninger for kommunene på Fosen 
 

24/159 Politivedtekter Ørland kommune  
24/160 Forslag til hurtigbåttakster i Trondheimsfjorden  
24/161 Uttreden fra faste verv som folkevalgt - opprykk og nyvalg  
24/162 Møteplan 2025 for Formannskap, Partssammensatt utvalg, 

Valgstyret og Kommunestyret 
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24/133 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Innkalling og saksliste godkjent uten merknad. 
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
 
Ordfører ba om ett minutts stillhet og tente lys for å hedre Knut Morten Ring sitt minne.  
  
Permisjoner: 

 Ole Petter Grøntvedt (V) innvilget permisjon fra 11.30. Barbro Brønner Eikset (V) stiller som 
vara. 

 Thomas Hovde (SP) innvilget permisjon fra kl. 12.00. Hans Eide (SP) stiller som vara. 
  
Det vil hvis behov bli innført taletid på utvalgte saker under dagens saker grunnet stor saksmengde 
på sakslisten. Dette vurderes underveis. 
  
Innkalling og saksliste med merknader ble enstemmig vedtatt ved manuell votering. 
  
 
KST - 24/133 vedtak 
Ordfører ba om ett minutts stillhet og tente lys for å hedre Knut Morten Ring sitt minne.  
  
Permisjoner: 

 Ole Petter Grøntvedt (V) innvilget permisjon fra 11.30. Barbro Brønner Eikset (V) stiller som 
vara. 

 Thomas Hovde (SP) innvilget permisjon fra kl. 12.00. Hans Eide (SP) stiller som vara. 
  
Det vil hvis behov bli innført taletid på utvalgte saker under dagens saker grunnet stor saksmengde 
på sakslisten. Dette vurderes underveis. 
  
 
 
 
24/134 Valg av protokollunderskrivere 
 
Som underskrivere for godkjenning av møteprotokoll og elektronisk signering ble følgende 
representanter valgt: 

 Therese M. Eidsaune (H) 
 Ogne Undertun (AP) 

 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
 
Enstemmig vedtatt ved manuell votering. 
  
 
KST - 24/134 vedtak 
Som underskrivere for godkjenning av møteprotokoll og elektronisk signering ble følgende 
representanter valgt: 
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 Therese M. Eidsaune (H) 
 Ogne Undertun (AP) 

  
 
 
 
24/135 Spørretimen/Interpellasjoner  
 
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
 
Spørsmål til spørretimen ble svart ut av ordfører i møte. Svar er protokollert i saken FI 24/020. 
  
Kommunestyret tok saken til informasjon. 
  
 
KST - 24/135 vedtak 
Spørsmål til spørretimen ble svart ut av ordfører i møte. Svar er protokollert i saken FI 24/020. 
  
 
 
 
24/020 Spørsmål til ordfører - kommunestyremøte 28.11 - Fremtidens helsebygg 
 
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
 
Svar på spørsmålet ble referert for kommunestyret av ordfører. 
  
 
KST - 24/020 vedtak 
Svar på spørsmål til spørretimen, sendt inn av Ole Edvard Antonsen, Rødt 
  
Spørsmål: 
1. Hva blir de årlige kapitalkostnadene dersom prosjektet blir gjennomført i henhold til planen? 
  
Svar: 
Investeringsrammen inklusiv moms er foreslått til 370 mill kroner.  Fratrukket momskompensasjon vil 
netto-investeringen være på 296 mill kroner. 
  
Det er selvsagt usikkert på hva rentenivået vil være og også hvor mye egenkapital man kan sette inn. 
Det forutsettes 30 års nedbetalingstid.  
  
Dersom man tar to ytterligheter, den mest pessimistiske på et rentenivå på 5% og ingen egenkapital 
og motsatt den mest optimistiske på 100 mill kroner i egenkapital og et rentenivå på 4%. 
  
Dersom man ikke har egenkapital å sette inn og rentenivået er på 5% vil de årlige finanskostnadene 
være på 24,7 mill kroner.  Dersom rentenivået er på 4% og man har 100 mill kroner i egenkapital vil 
finanskostnaden være 14,4 mill kroner. 
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Spørsmål 
2. Hva blir den økonomiske og faglige gevinsten av å samle legekontorene på Brekstad? 
  
Svar: 
Fastlegekrisen har blitt en av de mest alvorlige utfordringene i det norske helsevesenet, med særlig 
store konsekvenser for distriktene. Mangelen på fastleger skyldes blant annet høyt arbeidspress, 
uforutsigbare arbeidsdager og en ordning som ofte forutsetter at fastleger driver som selvstendig 
næringsdrivende. Dette kan være mindre attraktivt i distriktene, hvor utfordringer som geografiske 
avstander og lav befolkningstetthet forsterker rekrutteringsproblematikken. Resultatet er at mange 
fastleger forlater ordningen, og kommunene strever med å tiltrekke og beholde kvalifisert 
arbeidskraft. 
Situasjonen i distriktene forverres ytterligere av begrensede ressurser til å avlaste fastlegene og 
mangelen på tverrfaglige team som kan bidra til pasientoppfølging. Dette fører til alvorlige 
konsekvenser for befolkningen: lengre ventetider, redusert kontinuitet i behandling og en økt risiko 
for at pasienter ikke får nødvendig helsehjelp i tide. 
I utredningen om organisering av fastlegetjenesten i Ørland kommune av 31.08.2022, som ble 
behandlet i utvalg for helse og familie 31.10.2022, konkluderes det med at en sammenslåing av 
legekontorene til et felles legesenter vil være det beste tiltaket for å møte disse utfordringene. En slik 
løsning vil bidra til en bærekraftig, forsvarlig, trygg og robust tjeneste gjennom bedre rekruttering, 
optimal ressursutnyttelse, et styrket fagmiljø, økt fleksibilitet og reduserte driftsutgifter. 
Utredning av organiseringen av fastlegetjenesten i Ørland kommune var en del av vedtaket i 
kommunestyret sak 21/054 om utredninger kommuneplan. 
  
Faglige gevinster: 

1. Bedre rekruttering og stabilitet: Et samlet legesenter kan tiltrekke flere leger ved å tilby et 
større fagmiljø, muligheter for kompetansedeling og bedre støtte i hverdagen. Dette øker 
også sannsynligheten for å beholde kvalifiserte leger over tid. 

2. Styrket fagmiljø og profesjonell utvikling: Samlokalisering legger til rette for mer teamarbeid 
og tverrfaglig samarbeid, blant annet mellom leger, sykepleiere og andre helseprofesjoner. 
Dette gir bedre pasientbehandling, økt kompetanseutvikling og bedre koordinering av 
tjenester. 

3. Tettere samarbeid med andre tjenester: Samlingen gir bedre muligheter for samarbeid med 
DMS, legevakt, ambulansetjenester, hjemmesykepleien og spesialisthelsetjenesten. Dette 
kan føre til raskere og mer helhetlig behandling for pasientene. 

4. Utvikling av nye tjenester: Med samlokalisering kan man lettere utvikle tilbud som 
sykepleierpoliklinikk og digital hjemmeoppfølging, som avlaster fastlegene og øker 
tilgjengeligheten for pasientene. Felles legevakt på dagtid.  

5. Større robusthet og fleksibilitet: Et samlet legesenter gir bedre dekning ved fravær, 
ferieavvikling eller uforutsette situasjoner, noe som sikrer kontinuitet og stabilitet i 
tjenestene. 

Økonomiske gevinster: 
1. Reduserte driftskostnader: Ved å samle driften kan kommunen redusere behovet for 

dobbelt sett med utstyr, inventar og lokaler. Dette gir direkte økonomiske besparelser. 
2. Mindre behov for hjelpepersonell: Effektivisering av oppgaver og bedre ressursutnyttelse vil 

redusere behovet for støttepersonell, noe som gir ytterligere kostnadsreduksjoner. 
3. Effektivisering gjennom digitale løsninger: Økt bruk av digitale verktøy, som 

avstandsoppfølging og digital hjemmeoppfølging, kan redusere behovet for konsultasjoner 
og frigjøre ressurser til andre oppgaver. 

  
Gevinster for pasienter: Når helsetjenester samles i et nytt helsebygg, vil kvaliteten for pasientene 
styrkes på flere områder, selv om enkelte kan få noe lengre reisevei. 
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1. Økt kvalitet på behandling: Tverrfaglig samhandling, tilgang til spesialiserte tjenester kan gi 
mer presis og tilpasset behandling 

2. Kortere ventetid og bedre tilgjengelighet. Effektiv organisering og økt kapasitet reduserer 
ventetiden for konsultasjoner og behandling 

3. Høyere pasientsikkerhet: Et samlet fagmiljø øker kompetansen og gir raskere tilgang til 
spesialistkompetanse ved behov 

4. Bedre kontinuitet i oppfølgingen: Samlokalisering sikrer bedre kommunikasjon mellom ulike 
tjenester, noe som fører til mer sammenhengende oppfølging og færre tap av informasjon 
mellom behandlere.  

  
Selv om enkelte pasienter må reise lenger, kan følgende tiltak bidra til å minimere ulempene, 
eksempelvis bruk av digitale løsninger (video, telefonkonsultasjoner og fjernmonitorering), 
desentraliserte støttetjenester (enkelte oppgaver og rutineoppfølging kan gjennomføres i samarbeid 
med hjemmesykepleien).  
Det overordnede målet med å samle legekontorene er ikke bare å redusere kostnader, men å sikre at 
flere innbyggere kan få tilgang til nødvendige helsetjenester innenfor de tilgjengelige ressursene. 
Dette innebærer å øke kvaliteten, tilgjengeligheten og effektiviteten i tjenestene, slik at befolkningen 
får en helsetjeneste som er robust, trygg og fremtidsrettet. 
  
Spørsmål 3:  
Hvordan er reduksjon i behovet for helsepersonell ved mer effektiv organisering og pasientflyt og 
innføring av ny teknologi beregnet, og hvilke deler av reduksjonen lar seg ikke gjennomføre 
dersom det ikke bygges nytt helsebygg på Brekstad?  
  
Svar: 
Et nytt helsebygg kan redusere behovet for helsepersonell ved å kombinere optimalisert arbeidsflyt, 
moderne teknologi og et pasientsentrert design. Samlokalisering av tjenester legger til rette for 
bedre koordinering mellom avdelinger og fagpersoner, noe som reduserer dobbeltarbeid og frigjør 
tid til pasientrettet arbeid. Effektiv utforming av bygget, med kortere avstander mellom funksjoner 
og bedre arealutnyttelse, bidrar til mindre logistikkarbeid og økt tid til direkte pasientkontakt. 
Digitale verktøy, som automatisert medisinhåndtering, fjernovervåking og telemedisin, avlaster 
administrativt og manuelt arbeid, mens teamorganisering og etablering av sykepleierpoliklinikker gir 
en mer hensiktsmessig oppgavefordeling. I tillegg kan økt bruk av digitale løsninger til forebygging og 
oppfølging redusere behovet for fysiske konsultasjoner, noe som samlet sett gjør helsetjenestene 
mer effektive og bærekraftige. 
På nåværende tidspunkt i utredningen er det for tidlig å si hvilke tiltak som vil bidra til redusert 
behov for helsepersonell. I tråd med helsepersonellkonvensjonens “Tid for handling” er det 
overordnede målet med nye bygg å sikre bærekraftig drift av tjenestene, slik at personalet kan bruke 
mest mulig tid sammen med pasientene. Viktigere enn å spare ressurser er det å bygge en tjeneste 
som kan gi tilbud til flere pasienter innenfor de årsverkene som allerede er tilgjengelige i 
avdelingene. Gjennom videre prosess med arkitekt vil en finne løsninger som vil bidra til at en kan gi 
pleie og omsorg til flere pasienter uten å måtte økte årsverk i like stor grad som dagens bygg løsning 
tilsier.   
Uten et nytt helsebygg på Brekstad kan flere av disse tiltakene bli vanskelig å gjennomføre på 
grunn av: 

1. Fysiske rammer: Eksisterende bygg mangler den fleksibiliteten og kapasiteten som trengs for 
å støtte moderne arbeidsformer, som tverrfaglige team og sykepleierpoliklinikker. 
Manglende areal for teknologi som fjernovervåking og telemedisin hindrer effektiv 
pasientoppfølging. Byggenes utforming bidrar til økt antall nattevakter  

2. Samlokalisering: Å samle ulike tjenester, som korttidsavdeling, DMS, fastlegetjeneste, 
spesialistpoliklinikker og hjemmesykepleie, på ett sted gir synergieffekter som ikke kan 
oppnås med dagens spredte lokalisering. Uten samlokalisering blir det vanskelig å utnytte 
fagkompetanse på tvers av avdelinger basert på pasientens behov. 
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3. Drifts- og kostnadseffektivitet: Moderne bygg er mer energieffektive og krever mindre 
vedlikehold, noe som frigjør økonomiske ressurser til andre formål, inkludert bemanning. 
Uten et nytt bygg vil eldre fasiliteter føre til høyere driftskostnader og hindre investeringer i 
nye løsninger. 

4. Robusthet og fleksibilitet: Eksisterende bygninger gir mindre mulighet for å justere 
bemanning og ressurser ut fra endrede behov, som økt pasienttilstrømning eller akutte 
situasjoner. 

5. Arbeidsmiljø og rekruttering: Uten moderne fasiliteter vil det være vanskeligere å tiltrekke 
og beholde helsepersonell, noe som forsterker bemanningsutfordringene. 

  
 
 
 
24/136 Samlesak for referatsaker 
 
Sakene tas til orientering. 
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
 
Kommunestyret tok enstemmig sakene til orientering. 
  
 
KST - 24/136 vedtak 
Sakene tas til orientering. 
      
24/022 Møteprotokoll Midt-Norge IUA beredskapsutvalg 16.10.2024 
 
24/023 Ny versjon - møteprotokoll fra representantskapet i Konsek Trøndelag 
 
24/024 Protokoll representantskapet FBRT møte 2 - 2024 
 
24/025 Årsmøteprotokoll RMN SA 15.10.24 samt vedtatt budsjett og økonomiplan 
 
24/026 Opprykk til fast medlem i kommunestyret i Ørland, i forbindelse med uttreden av 
verv 
 
24/008 Tilstandsrapport 2024 Fosen barnevernstjeneste 
 
Kommunedirektørens innstilling 
  
Kommunestyret tar tilstandsrapport 2024 fra Fosen barnevernstjeneste til orientering, og vil bruke 
den som et kunnskapsgrunnlag i arbeidet med å fremme trygge og gode oppvekstsvilkår for barn og 
unge i Ørland kommune. 
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig tatt til orientering ved manuell votering. 
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KST - 24/008 vedtak 
Kommunestyret tar tilstandsrapport 2024 fra Fosen barnevernstjeneste til orientering, og vil bruke 
den som et kunnskapsgrunnlag i arbeidet med å fremme trygge og gode oppvekstsvilkår for barn og 
unge i Ørland kommune. 
  
Utvalg for oppvekst og utdanning 25.11.2024 
 
Behandling 
Ny innstilling fra utvalget:, foreslått av Therese Mossing Eidsaune, Høyre 
Utvalg for oppvekst og utdanning tar tilstandsrapport 2024 fra Fosen barnevernstjeneste til 
orientering, og vil bruke den som et kunnskapsgrunnlag i arbeidet med å fremme trygge og gode 
oppvekstsvilkår for barn og unge i Ørland kommune. 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Opprinnelig forslag: 0 stemmer (0%)  
Ny innstilling fra utvalget:: 7 stemmer (100%) - AP 1, H 2, INP 1, MDG 1, SP 1, V 1 
  
 
OPU - 24/005 vedtak 
Utvalg for oppvekst og utdanning tar tilstandsrapport 2024 fra Fosen barnevernstjeneste til 
orientering, og vil bruke den som et kunnskapsgrunnlag i arbeidet med å fremme trygge og gode 
oppvekstsvilkår for barn og unge i Ørland kommune. 
 
 
 
24/137 Prosjektforslag fremtidens helsebygg 
 
Kommunedirektørens innstilling 

1. Investeringsrammen på helsebygg økes fra 250 millioner kroner (MNOK) til 370 millioner 
kroner (MNOK) inkludert merverdiavgift.  

2. Kommunestyret i Ørland vedtar bygging av nytt helsebygg, i tråd med løsningsforslaget 
beskrevet i kapittel 4 i prosjektforslaget Fremtidens helsebygg.  

a. Prosjektet skal gjennomføres i henhold til de beskrevne rammer og tidsplan. 
b. Prosjektet skal ha fokus på bærekraftige løsninger og effektiv ressursbruk. 

  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
Utsettelsesforslag på vegne av FRP , Sp, INP, V og H, foreslått av Therese Mossing Eidsaune, Høyre 
Saken utsettes. Administrasjonen bes arrangere et folkemøte i januar 2025 med tema nytt helse 
bygg. Saken behandles i første kommunestyremøte etter gjennomføring av folkemøte. Dette for å 
imøtekomme innbyggernes behov for mer informasjon om de kommende endringene innenfor 
helseområdet. 
  
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Utsettelsesforslag på vegne av FRP , Sp, INP, V og H 
For: 31 stemmer (100%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
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KST - 24/137 vedtak 
Saken utsettes.  
Administrasjonen bes arrangere et folkemøte i januar 2025 med tema nytt helse bygg. Saken 
behandles i første kommunestyremøte etter gjennomføring av folkemøte. Dette for å imøtekomme 
innbyggernes behov for mer informasjon om de kommende endringene innenfor helseområdet. 
  
Kommunestyre 31.10.2024 
 
Behandling 
 
 
KST - 24/123 vedtak 
Saken ble utsatt. 
  
 
 
 
24/138 Eiendomsskatt 2025 
 
Kommunedirektørens innstilling 

1. Det skal skrives ut eiendomsskatt på fast eiendom i hele kommunen i 2025 jf. 
eiendomsskatteloven §§ 2 og 3 bokstav a).  

2. Den generelle skattesatsen som skal gjelde for de skattepliktige eiendommer settes til 7 
promille.  

3. I medhold av eiendomsskatteloven § 13 andre ledd differensieres satsene ved at den 
skattesats som skal gjelde for boliger og fritidseiendommer settes til 1 promille. 

4. I medhold av eiendomsskatteloven § 7 bokstav b fritas bygning som har historisk verdi for 
eiendoms-skatt.  

5. For skatteåret 2025 skal det gis fritak for eiendommer iht. eiendomsskatteloven § 7 bokstav 
a). Følgende skal fritas:  

a. Fylkeskommunale skoler 
b. Idrettsanlegg og – haller 
c. Eiendom tilhørende følgende frivillige organisasjoner: (vedlagt oversikt)  
d. Eiendom tilhørende andre stiftelser/organisasjoner vil bli vurdert fritatt av 

kommunestyret på grunnlag av søknad.  
6. For utskriving av skatt på boligeiendommer benytter kommunen Skatteetatens 

formuesgrunnlag for de boliger hvor dette er beregnet (esktl. § 8 C-1).  
7. Eiendomsskatten skal betales i to terminer. 

 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
Innstilling fra formannskapet 07.11.24, foreslått av  ,   
Det skal ikke skrives ut eiendomsskatt i Ørland kommune. 
  
Eiendomsskatt, foreslått av Eirik Lundemo, Høyre 
Forslaget om eiendomsskatt må ses i sammenheng med budsjett 2025. 
1. Det skal skrives ut eiendomsskatt i kommunen i 2025 jf. eiendomsskatteloven §2 og §3 bokstav c). 
2. Den generelle skattesatsen som skal gjelde for de skattepliktige eiendommer settes til 7 promille. 
3. Eiendomsskatten skal betales i to terminer. 
  
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
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Innstilling fra formannskapet 07.11.24: 0 stemmer (0%)  
Eiendomsskatt: 31 stemmer (100%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
  
 
KST - 24/138 vedtak 
Forslaget om eiendomsskatt må ses i sammenheng med budsjett 2025. 
1. Det skal skrives ut eiendomsskatt i kommunen i 2025 jf. eiendomsskatteloven §2 og §3 bokstav c). 
2. Den generelle skattesatsen som skal gjelde for de skattepliktige eiendommer settes til 7 promille. 
3. Eiendomsskatten skal betales i to terminer. 
  
Formannskap 07.11.2024 
 
Behandling 
Forslag fremmet av Marit Sletten INP, foreslått av  ,   
Det skal ikke skrives ut eiendomsskatt i Ørland kommune. 
  
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Opprinnelig forslag: 3 stemmer (43%) - H 1, SP 2 
Forslag fremmet av Marit Sletten INP: 4 stemmer (57%) - AP 2, FRP 1, INP 1 
  
 
FSK - 24/068 vedtak 
Det skal ikke skrives ut eiendomsskatt i Ørland kommune. 
  
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap, 07.11.2024 - 24/068 
Det skal ikke skrives ut eiendomsskatt i Ørland kommune. 
  
 
 
24/139 Prisbok 2025 
 
Kommunedirektørens innstilling 
Prisbok 2025 for Ørland kommune vedtas som framlagt 
  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
Innstilling fra formannskapet 07.11.24, foreslått av  ,   
Prisbok 2025 for Ørland kommune vedtas som framlagt. 
  
Forslag til vedtak, foreslått av Britt Eli Døsvik, Senterpartiet 
Prisboka vedtas som framlagt med endringer fremkommet i budsjett 2025. 
  
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Innstilling fra formannskapet 07.11.24: 0 stemmer (0%)  
Forslag til vedtak: 31 stemmer (100%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
  
 
KST - 24/139 vedtak 
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Prisboka vedtas som framlagt med endringer fremkommet i budsjett 2025. 
  
Planutvalg 26.11.2024 
 
Behandling 
Alternativt forslag, foreslått av Thomas Hovde, Senterpartiet 
Planutvalget tar Prisbok 2025 til orientering. 
Endring i sats på mindre endringer kontra dispensasjon, foreslått av Tina Marie Rødde Paulsen, 
Arbeiderpartiet 
Utvalget ønsker at administrasjonen skal utarbeide nye satser for å kunne gjøre mindre endringer, til 
rimeligere satser slik at satsene utjevnes mellom dispensasjon og mindre endringer i pris bok 2026. 
 
Votering nr 2 - Votering over forslag 
Forslag: Endring i sats på mindre endringer kontra dispensasjon 
For: 9 stemmer (100%) - AP 3, FRP 1, H 2, INP 1, SP 2 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
-------------------------------------------- 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Opprinnelig forslag: 0 stemmer (0%)  
Alternativt forslag: 9 stemmer (100%) - AP 3, FRP 1, H 2, INP 1, SP 2 
  
 
PLU - 24/079 vedtak 
Planutvalget tar Prisbok 2025 til orientering. 
Utvalget ønsker at administrasjonen skal utarbeide nye satser for å kunne gjøre mindre endringer, til 
rimeligere satser slik at satsene utjevnes mellom dispensasjon og mindre endringer i pris bok 2026. 
Utvalg for oppvekst og utdanning 25.11.2024 
 
Behandling 
Prisbok 2025, foreslått av Therese Mossing Eidsaune, Høyre 
Utvalg for oppvekst og utdanning tar den fremlagte prisboken til orientering. 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Opprinnelig forslag: 0 stemmer (0%)  
Prisbok 2025: 7 stemmer (100%) - AP 1, H 2, INP 1, MDG 1, SP 1, V 1 
  
 
OPU - 24/029 vedtak 
Utvalg for helse og familie tar Prisbok 2025 til orientering. 
  
Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 21.11.2024 
 
Behandling 
 
Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne tok Prisbok 2025 enstemmig  til 
orientering, med følgende innspill. 

 Rådet ønsker ikke en økning av prisen på trygghetsalarmer og ber om at at prisen holdes på 
samme nivå som i 2024. 

  
 
KRNF - 24/026 vedtak 
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Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne tok Prisbok 2025 til orientering, med 
følgende innspill. 

 Rådet ønsker ikke en økning av prisen på trygghetsalarmer og ber om at at prisen holdes på 
samme nivå som i 2024. 

  
Utvalg for helse og familie 20.11.2024 
 
Behandling 
 
Utvalg for helse og familie tar Prisbok 2025 til orientering. 
  
Enstemmig vedtatt ved manuell votering. 
  
 
HEL - 24/027 vedtak 
Utvalg for helse og familie tar Prisbok 2025 til orientering. 
  
Eldrerådet 20.11.2024 
 
Behandling 
 
Eldrerådet tok prisboka enstemmig til orientering. 
  
 
ELD - 24/022 vedtak 
Eldrerådet tar prisboka til orientering.  
  
Arbeidsmiljøutvalget 20.11.2024 
 
Behandling 
 
Enstemmig vedtatt ved manuell votering. 
  
 
AMU - 24/015 vedtak 
AMU tar Prisboka 2025 til orientering. 
  
Ungdomsrådet 18.11.2024 
 
Behandling 
 
 
UNG - 24/014 vedtak 
Prisbok 2025 for Ørland kommune ble ikke behandlet. 
  
Utvalg for Industri og Næring 12.11.2024 
 
Behandling 
Forslag fra Rødt., foreslått av Ole Edvard Antonsen, Rødt 
Prisbok 2025 tas til orientering. Utvalget er bekymret for at økningen i vannavgift vil gi uheldige 
effekter for vannkrevende prosessindustri og kjøttproduksjon i landbruket. 
Tilleggsforslag fra INP, foreslått av Gunnar Hofstad, Industri- og Næringspartiet 
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Utvalget ønsker en utredning av prisnvået i kommuner som Hitra, Frøya, Nærøysund. 
  
 
Votering nr 2 - Votering over forslag 
Forslag: Tilleggsforslag fra INP 
For: 6 stemmer (100%) - AP 1, H 1, INP 2, Rødt 1, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
-------------------------------------------- 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Opprinnelig forslag: 0 stemmer (0%)  
Forslag fra Rødt.: 6 stemmer (100%) - AP 1, H 1, INP 2, Rødt 1, V 1 
  
 
ION - 24/022 vedtak 
Prisbok 2025 tas til orientering. Utvalget er bekymret for at økningen i vannavgift vil gi uheldige 
effekter for vannkrevende prosessindustri og kjøttproduksjon i landbruket. 
Utvalget ønsker en utredning av prisnvået i kommuner som Hitra, Frøya, Nærøysund. 
  
Formannskap 07.11.2024 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 7 stemmer (100%) - AP 2, FRP 1, H 1, INP 1, SP 2 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
FSK - 24/069 vedtak 
Prisbok 2025 for Ørland kommune vedtas som framlagt. 
  
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap, 07.11.2024 - 24/069 
Prisbok 2025 for Ørland kommune vedtas som framlagt. 
  
Vedtak som innstilling fra Utvalg for Industri og Næring, 12.11.2024 - 24/022 
Prisbok 2025 tas til orientering. Utvalget er bekymret for at økningen i vannavgift vil gi uheldige 
effekter for vannkrevende prosessindustri og kjøttproduksjon i landbruket. 
Utvalget ønsker en utredning av prisnvået i kommuner som Hitra, Frøya, Nærøysund. 
  
Vedtak som innstilling fra Eldrerådet, 20.11.2024 - 24/022 
Eldrerådet tar prisboka til orientering.  
  
Vedtak som innstilling fra Utvalg for helse og familie, 20.11.2024 - 24/027 
Utvalg for helse og familie tar Prisbok 2025 til orientering. 
  
Vedtak som innstilling fra Ungdomsrådet, 18.11.2024 - 24/014 
Prisbok 2025 for Ørland kommune ble ikke behandlet. 
  
Vedtak som innstilling fra Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne, 21.11.2024 - 
24/026 
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Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne tok Prisbok 2025 til orientering, med 
følgende innspill. 

 Rådet ønsker ikke en økning av prisen på trygghetsalarmer og ber om at at prisen holdes på 
samme nivå som i 2024. 

  
Vedtak som innstilling fra Planutvalg, 26.11.2024 - 24/079 
Planutvalget tar Prisbok 2025 til orientering. 
Utvalget ønsker at administrasjonen skal utarbeide nye satser for å kunne gjøre mindre endringer, til 
rimeligere satser slik at satsene utjevnes mellom dispensasjon og mindre endringer i pris bok 2026. 
Vedtak som innstilling fra Utvalg for oppvekst og utdanning, 25.11.2024 - 24/029 
Utvalg for helse og familie tar Prisbok 2025 til orientering. 
  
 
 
24/140 Budsjett 2025 - Ørland kommune 
 
Kommunedirektørens innstilling 

1. Kommunedirektørens budsjettforslag for 2025 vedtas som framlagt 
2. Ordførers godtgjøring settes til 100% av stortingsrepresentants lønn og varaordførers 

godtgjøring fastsettes til 80 % av stortingsrepresentants lønn i 50% stilling.  
3. Låneopptak: Det opptas inntil kr 136.524.000 til investeringer og kr 35.000.000 til startlån.  
4. Skattøret fastsettes til maksimalsatsen 

  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
Innstilling fra formannskapet 07.11.24, foreslått av  ,   

1. Kommunedirektørens budsjettforslag for 2025 vedtas som framlagt 
2. Ordførers godtgjøring settes til 100% av stortingsrepresentants lønn og varaordførers 

godtgjøring fastsettes til 80 % av stortingsrepresentants lønn i 50% stilling.  
3. Låneopptak: Det opptas inntil kr 136.524.000 til investeringer og kr 35.000.000 til startlån.  
4. Skattøret fastsettes til maksimalsatsen 

  
Protokolltilførsel fremmet av Marit Sletten INP: 

 Kommunedirektørens innstilling vedtas uten eiendomsskatt 
  
Budsjett 2025 forslag til vedtak fra H, Sp, INP, FrP, V., foreslått av Britt Eli Døsvik, Senterpartiet 
1. Kommunedirektørens forslag til budsjett vedtas med endringer framlagt i dette dokument. 
2. Ordførers godtgjøring settes til 100% av stortingsrepresentants lønn, varaordførers godtgjøring 
settes til 80% av stortingsrepresentants lønn i 50% stilling. 
3. Låneopptak: Det opptas inntil kr 136 524 000 til investeringer og kr 35 000 000 til startlån 
4. Skatteøret fastsettes til maksimaltaksten. 
  
Budsjett 2025 
I kommuneplanens samfunnsdel for Ørland, periode 2022-2034, har vi tre satsningsområder: Ørland 
snakker sammen, Ørland skaper livsglede og Ørland utvikler mangfold. I tillegg ligger det ett mål om 
at kommunen skal være klimanøytral innen 2034. Dette innebærer at vi som kommune må jobbe 
bærekraftig og tillitsskapende slik det er vedtatt i organisasjonspolitikken. 
Økonomisk ser vi nå at det er stramt. Vi har brukt av kommunens disposisjonsfond for å opprettholde 
tjenestenivået i 2024, men vi kan ikke bruke mer av fondet, det er ikke økonomisk forsvarlig. 
Utgiftene er større enn inntektene, og forventningene må justeres. Innbyggerne våre venter kanskje 
mer enn hva kommunen kan gi av tjenester, selv om en selvsagt skal konsentrere seg om kapasitet, 
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god kvalitet i tjenestene og rett kompetanse. Det blir viktig at innbyggerne får vite hvilke utfordringer 
vi har. 
Vi har solgt aksjer i Trønderenergi Vekst Holding, for 171 mill. Disse pengene gikk rett til nedbetaling 
av lån. Som gjennom rentebsparelser frigir penger til bruk i driften i kommunen, 14. mill. 
Kommunedirektøren ønsket å sette disse pengene på disposisjonsfond, vi ønsker, som sagt, å bruke 
dem i driften av kommunens tjenester. På denne måten slipper vi de store kuttene det var lagt opp 
til i budsjettet. Vi unngår også eiendomsskatten. 
Sykefraværet er fortsatt litt høyt, det ligger på ca. 8,69 % pr 3, kvartal 2024. Kommunens måltall på 
er på 8 %, så vi har ikke nådd målet, ennå. 
Vi blir stadig flere innbyggere og flere i arbeid i kommunen, noe som er veldig positivt! Prognoser fra 
Statistisk Sentralbyrå sier at vi i 2038 vil ha 4,4% (465) flere innbyggere, mens vi i 2050 vil ha 6,7% 
(706) flere. 
Antall eldre forventes å øke betydelig. Eldrebølgen er ikke lenger noe som kommer i fremtiden, den 
er her. Dette innebærer at vi må ha på plass gode tjenester i årene som kommer.  
Det blir også født færre barn, og om folk ikke får flere barn vil andelen reduseres, om da ikke 
tilflytting eller innvandring gjøre opp for dette. 
Og hvorfor skulle det ikke flytte fler folk hit, så mye som vi har å by på; Naturopplevelser, historie. En 
kan ta en kajakktur og utforske kommunen fra sjøveien, vet flere har utfart fra Døsvika, som er en 
perle på Ørlandet 😉 En kan gå på flotte turstier, eks i Rusasetområdet eller til gapahuken på 
Tørrem. En kan gå Pilgrimsleden, Ørland er ett av nøkkelstedene på Kystpilgrimsleia til Nidaros. 
 
 
 
VERBALFORSLAG TIL ENDRING I BUDSJETTET 
Eiendomsskatten fjernes, vi har gått til valg på å ikke innføre eiendomsskatt. Vi unngår det, også i år.  
8,200 000 kr 
 
Ung fritid, det er for dem som ikke kan benytte seg av ordinær ungdomsklubb. For å forebygge 
utenforskap. Å kutte her vil ha store konsekvenser for en sårbar gruppe som har lite tilbud fra før.  
70 000 kr 
 
Psykisk helse og rustjenesten, voksne. Å kutte i disse tjenestene ønsker vi ikke. Vil bl.a. føre til økte 
ventelister på alle henvendelser, en større andel som følges opp må søke helsehjelp hos rask psykisk 
helsehjelp. Innbyggere som er sykmeldt pga psykisk uhelse får lengre behandlingstid. Vil ikke være 
mulig med hjemmebesøk/oppfølging utenfor kontor. Vil medføre økt belastning på andre tjenester 
som legetjeneste og hjemmetjeneste. Rus og Psykisk helse brukere vil miste tilbudet, mindre 
mulighet til utlevering av brukerutstyr, mindre kvalitet i tjenesten, samarbeidet med politiet vil bli 
dårligere for de brukere som utsettes av vold og overgrep.  
1,023 058 kr  
 
Ungdomslos ønsker vi å beholde, konsekvensene er store:Los følger i dag 40-50 ungdommer i 
alderen 13-25 år, som vil miste sitt tilbud og må henvises videre til barnevern, BUP, helsesykepleier 
eller fastlege. Eller Rask Psykisk helsehjelp. Lang ventetid for oppfølging av 
ungdom/foreldreveiledning. Økt belastning for andre tjenester, familie og skolene. 864 166 kr  
 
Skolehelsetjenesten ønsker vi ingen reduksjon på. Den ligger i dag akkurat på, eller litt under 
minimumsbemanning for de fleste barne-og ungdomsskoler. Dette er en lovpålagt tjeneste som skal 
nå alle barn og unge gjennom helsefremmende eller forebyggende arbeid. Ørland har hatt en stabilt 
synlig/tilgjengelig skolehelsetjeneste over flere år, og en opplever en økning i pågangen både på 
barne-ungdomsskole og i Videregående skole. Det er tiltagende alvorlighetsgrad i disse 
henvendelsene så som; psykisk helse, skolefravær, mobbing, utenforskap, overvekt, rus, vold og 
overgrep.  
813 457 kr  
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Avlastningstjenesten Gjennom å stenge avlastningen i ferier og på bevegelige helligdager vil brukerne 
og deres nærmeste oppleve en økt belastning ift at søsken ikke får den alenetiden med foreldrene de 
fortjener, foreldrene/foresatte blir bundet til når de må ta ferie, kanskje ikke begge kan ta ferie i de 
aktuelle ukene det er snakk om. Det er utfordrende å ta igjen avlastningen en går glipp av pga 
avdelingens kapasitet.  
400 000 kr  
 
14 sykehjemsplasser ønsker vi ikke å legge ned. Det er for få langtidsplasser allerede, og ett nedtak i 
antall langtidsplasser har store konsekvenser for oss: Behov for hjemmetjenesten øker, pårørende 
trenger økt avlastning for sine, lengre ventetid for riktig hjelp og støtte hjemme, forvaltning får økt 
arbeidspress grunnet økning av klagesaker, mindre bolyst, rekruttering, dårlig omdømme for 
kommunen, bare for å nevne noe.  
8,247 731 kr 
 
 
Grunnbemanning skole og barnehage Dette er noe vi ikke ønsker noe reduksjon i. Det blir færre 
voksne til å følge opp barnegrupper og enkeltbarn, elevgrupper og enkeltelever. Det blir økt 
sårbarhet i det forebyggende perspektivet. Økt sårbarhet og mindre forutsigbarhet i ansattes 
hverdag, redusert pedagogisk handlingsrom og mulighet for faglig og sosial tilrettelegging, noe som 
kan føre til reduserte læringsresultater, flere skolemiljøsaker og økt skolefravær. Aktivitet ut over 
undervisning reduseres. Fare for brudd på lærernormen. Ledere må i større grad på avdeling, inn i 
undervisning og tid til oppfølging av ansatte/nærledelse blir redusert. Tilbud om mat i barnehage og 
skolemåltid reduseres.  
Vi forutsetter at det blir helårsåpne barnehager, slik som tidligere vedtatt. I tillegg skal det også tilbys 
helårsåpen SFO i Brekstad og Bjugn, dette har en kostnadsramme på 700 000 kr. Dette dekkes inn av 
kostnadsrammen på den økte grunnbemanningen. 
8,200 000 kr 
 
Grøftetilskudd Å holde matjorda i god hevd betyr i praksis å opprettholde god dreneringstilstand på 
jorda. Grøfting og kanalisering er svært dyrt, men absolutt nødvendig. Ørland har i flere år ytt 
kommunalt dreneringstilskudd, og det skal vi fortsette med.  
500 000 kr 
 
Veterinærer Ørland kommune er, jfr. dyrehelsepersonellovens bestemmelser, pliktig til å sørge for 
tilfredsstillende tilgang på veterinærtjenester fra dyrehelsepersonell og å organisere en klinisk 
veterinærvakt utenom ordinær åpningstid. Dette er altså en lovpålagt oppgave som vi vil videreføre.  
1,000 000 kr 
 
Ikke reduksjon i rammen til PP-tjenesten 
Vi ønsker å opprettholde kritisk kompetanse, at saksbehandlingstiden ikke skal bli lengre og 
opprettholde støtte og oppfølging av skoler og barnehager. 
1 000 000 kr 
 
Opprettholde dagaktivitetstilbudet og aktivitetsstua for hjemmeboende 
Opprettholdes på dagens nivå. Denne tjenesten er viktig for deltagerne og deres pårørende. Hjelper 
til med å avlaste pårørende sånn at de greier å stå i en tøff hverdag med syke nærstående litt lenger. 
Det er omtrent 100 brukere som påvirkes av dette, og en kan bare ane konsekvensen om tjenesten 
taes ned på laveste nivå. 
2 112 168 kr 
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Inndekking  
Sparte renter og avdrag kr 14 000 000,00  
Saldering 2024 kr 8 200 000,00  
Ekstrabevilgning 2025 kr 8 200 000,00  
Rentebesparelse og økt skatteinngang kr 1 834 392,00  
 
kr 32 234 392,00  
 
 
 
Endringer  
Nedtak psykisk helse og rus voksne kr 1 023 058,00  
Nedtak psykisk helse ungdom – Los kr 864 166,00  
Avlastning barn og unge på sommeren og helligdager kr 400 000,00  
Aktivitetstilbudet – ung fritid kr 70 000,00  
Beholde 14 langtidsplasser kr 8 250 000,00  
Avvikle eiendomsskatt kr 8 000 000,00  
Opprettholde grøftetilskudd kr 500 000,00  
Ikke nedtak på skolehelsetjeneste kr 815 000,00  
Tilskudd veterinærtjenesten (omstillingsmidler verbalt) kr 1 000 000,00  
Ikke reduksjon i rammen til PP- tjenesten kr 1 000 000,00  
Grunnbemanning skole/barnehage (krav helårsåpent) kr 8 200 000,00  
Opprettholde dagtilbud hjemmeboende og arbeidsstua kr 2 112 168,00  
  
Til sammen: kr 32 234 392  
 
 
 
Verbalforslag: 
Nedtak pårørendekoordinator kr 150 000,00  
Nedtak praktisk bistand kr 921 882,00  
Egenandel trygghetsalarmer (under 2 G) kr 900 000,00  
Strukturelle endringer kr 600 000,00  
Drifttilskudd fysioterapi kr 250 000,00  
 
 
kr 35 056 274,00  
  
Pårørendekoordinator  
Dette er en 20% stilling som skal være en pådriver for pårørendearbeidet i kommunen, og skal være 
kommunens kontaktpunkt for pårørende fra 0-100 år. Skal ha en rådgivende og veiledende funksjon 
ift pårørende og enhetene, sånn at det blir lagt til rette for systematisk og helhetlig, tverrsektorelt 
pårørendearbeid. Bindeledd som loser pårørende til riktig sted og har god oversikt over hvilke tilbud 
som finnes i kommunen til enhver tid.  
Dette punktet ønsker vi å ta inn i saldering om en skulle få økt inntekt til kommunen. 
150 000 kr 
 
Egenandel trygghetsalarmer  
Vi ønsker å gi brukere av trygghetsalarmer med inntekt under 2 G trygghetsalarm på dagens nivå. Når 
brukerbetalingen ble økt til 250 kr. Pr. mnd, var det flere som sa opp tjenesten. Det vil bli flere når 
tjenesten øker til 500 kr. Dette ønsker vi ikke, og ønsker at dette punktet taes inn i saldering om en 
skulle få økt inntekt til kommunen. 
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900 000 kr 
 
Nedtak praktisk bistand 
Vi ønsker ikke ett nedtak i praktisk bistand der en kan få husvask bare hver 8 uke, og ønsker at dette 
punktet taes inn igjen i saldering om en skulle få økt inntekt til kommunen. 
921 882 kr  
 
 
Strukturelle endringer 
Se på reorganisering av skole og barnehagestrukturen for å tilpasse behovet og ressursene bedre. 
Ønsker at dette punktet taes inn igjen i saldering om en skulle få økt inntekt til kommunen. 
600 000 kr  
 
 
Driftsstilskudd fysioterapi 
Vi ønsker å saldere inn dette punktet om en skulle få økt inntekt til kommunen, og ber om at 
kommunen finner ledige lokaler til denne tjenesten. 
250 000 kr 
 
 
 
Tekst til dokumentet er hentet fra hoveddokument og fjorårets budsjettdokument. 
  
Nytt forslag fra Ørland Arbeiderparti, Ørland MDG, Ørland Rødt og Ørland SV, foreslått av Fredrik 
Sandness, Arbeiderpartiet 
1. Kommunedirektørens forslag til budsjett vedtas med endringer framlagt i dette dokument. 
2. Ordførers godtgjøring settes til 100% av stortingsrepresentants lønn, varaordførers godtgjøring 
settes til 80% av stortingsrepresentants lønn i 50% stilling. 
3. Låneopptak: Det opptas inntil kr 136 524 000 til investeringer og kr 35 000 000 til startlån 
4. Skatteøret fastsettes til maksimaltaksten. 
5. Budsjettet vedtas med disse endringene: 
 
 
Ørland Arbeiderparti legger frem følgende forslag i forbindelse med budsjett 2025 og økonomiplan 
2025-2028.  
 
Innledning  
2024 er snart forbi og vi legger bak oss et utfordrende år med stram økonomi og vesentlig bruk av 
disposisjonsfond for å havne i balanse. Nå har kommunen kommet under ønsket nivå på 
disposisjonsfondet og det må gjøres endringer for å komme i balanse uten bruk av fondsmidler 
videre. 
 
Forslagene på nedtrekk fra kommunedirektøren er mange, store og dramatiske. Dette kommer til å 
bety at man ikke kan levere de tjenestene man gjør i dag. Vi er også bekymret for arbeidspresset på 
ansatte, utfordringer med rekruttering og fraværende kompetanseheving som resultat av foreslåtte 
innsparinger, noe som vil påvirke sykefraværet negativt, noe også arbeidstakerorganisasjonene viser 
til i sine kommentarer til budsjettet. Vi viser direkte til Fagforbundets kommentar: 
 
«Prognosene viser at man blir flere eldre og flere hjelpetrengende, også blant unge. Med flere 
brukere per ansatt vil tjenestenivået gå ned uten oppbemanning eller effektiviserende tiltak. Når 
antall årsverk derimot trekkes ned vil dette føre til ytterligere svekkelse av tjenestene. 
Utvikling og bruk av velferdsteknologi kan fremover tenkes å lette noe av byrden på ansatte og 
opprettholdelse av tjenestenivået, men vil ikke kunne erstatte de mellommenneskelige relasjonene 
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tjenesten bygger på. 
 
Fagforbundet vil fremheve lønn, arbeidsvilkår, fast ansettelse og nærværsarbeid som avgjørende for 
å rekruttere og beholde kompetanse i virksomheten.» 
 
Den 1. november 2024 ble det offentliggjort at regjeringen gjennomfører en krisepakke for 
kommune-Norge, som betyr at Ørland kommune får ytterligere 8,5 millioner kroner årlig fremover. 
Vi har en klar forventning om at dette vil være en tendens i årene som kommer, da mer og mer 
legges over på kommunene og da må også midler tilføres. 
 
Ørland kommune har hatt nærings-, sysselsettings- og befolkningsvekst de senere årene.  
Kommunestyret har tro på at gode fasiliteter og nærhet til tjenestene har betydning for at folk vil bo 
her. Der er gjort store investeringer i nye kommunale bygninger de siste årene i Ørland kommune, og 
for Ørland Arbeiderparti vil det være vesentlig forutsetning å endre den kommunale drifta for 
vedlikehold og bevaring av de bygningene vi har. Eiendomsstrategien som er vedtatt sier at vi skal 
ned med antall m2, og det er vesentlig for oss å fortsette med dette. Med tilrettelegging av 
boligområder og næringsarealer har man lagt grunnlaget for den veksten som har vært, og som 
kommer til å bli enda større i årene som kommer.  
 
Ørland har nå et meget variert kulturtilbud og mange gode idrettsanlegg. Dette er med å skape god 
folkehelse, bolyst og trivsel for innbyggerne. Et mangfold av aktiviteter og fritidsmuligheter kan bidra 
til at flere synes det er attraktivt å flytte hit, samt skape blilyst for de som allerede bor her. Når det er 
sagt er det også viktig at vi oppnår budsjettbalanse i kulturforetaket etter flere år med merforbruk, 
og at vi må justere ambisjonsnivået noe.  
 
Det er ingen tvil om at den økonomiske situasjonen i kommunen fortsatt er utfordrende. Kommunen 
har svært høy lånegjeld og lave inntekter. Vi er bekymret for de to store tjenesteområdene våre i 
helse og oppvekst, og ønsker å sette inn støtet der for å sikre nok bemanning. Bemannings- og 
rekrutteringsutfordringer i oppvekst og i helse er bekymringsfullt, og det er store økte kostnader med 
innleie av eksterne byrå, noe vi ønsker at skal ned på det absolutt minimumet. 
 
Salg av eiendom skal i hovedsak gå til nedbetaling av gjeld, men også brukes for å rehabilitere 
eiendom vi allerede har. Som et eksempel har kulturskolen og ungdomsklubben ønsket å få sitt tilbud 
under felles tak på internatet i Bjugn. Det gir sparte kostnader både i drift og investeringer i 
midlertidige løsninger, og det vil samle ungdommene rundt Fosen VGS, Botngård ungdom- og 
barneskole og være et attraktivt område litt skjermet fra høy trafikk på ettermiddag og kveldstid. 
 
Man må strekke seg etter å skape en forutsigbarhet for innbyggerne i Ørland kommune. Stadige 
utredninger vedrørende strukturendringer må være nøye vurdert, og at innbyggere og brukere blir 
nøye hørt. Når det gjelder oppvekst, så mener vi at rapporten som ble fremlagt i 2022 vedrørende 
barnehage- og skolestruktur er mer en god nok, og vi trenger ikke å skape mer usikkerhet. Å drive 
slike utredninger hvert 2. år, er ikke nødvendig. 
 
Ørland kommune bør årlig sette av penger for å ha til rehabilitering og vedlikehold av kommunale 
bygg. Det bør også innføres langt mer arbeid utført i egenregi, enn i dag. Ørland Arbeiderparti ønsker 
at kommunen bruker de fagfolkene vi har og tar ned bruken av dyre konsulentselskap. 
 
Ørland Arbeiderparti legger frem et budsjett uten eiendomsskatt på hus og hytter da vi ønsker å 
holde utgiftene nede for våre innbyggere og vi har sett en vesentlig oppgang i andre kommunale 
avgifter de siste årene.  
 
 
Forslaget omfatter:  
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• Budsjett 2025 og økonomiplan 2025-2028  
• Prisbok 2025 
 
 
 
Verbalforslag:  
 
• Tallgrunnlaget for driftsbudsjettet og tallgrunnlaget for investeringsbudsjettet endres i tråd med 
kommunestyrets vedtak i denne sak.  
 
• Det er ønskelig at kommunedirektøren kommer tilbake med en sak i 2025 hvor man skisserer 
rehabilitering av eksisterende bygningsmasser på Brekstad og Bjugn helsesenter, herunder også bygg 
som Soltunet, Hildatunet og «kaldgarasje» til hjelpemidler for å sikre ansatte et forsvarlig fysisk og 
psykisk arbeidsmiljø ihht. arbeidsmiljøloven. Her skal det legges vekt på nøysomhet, gjenbruk og det 
ikke skal brukes eksterne konsulentfirma på arbeidet. Det finnes kompetanse både i egen 
organisasjon og i lokalt næringsliv.  
 
• Kommunen skal være en attraktiv arbeidsplass med et mangfold på alle nivå; alder, kjønn, 
utdanning, kultur og funksjonsnivå. Det skal tilstrebes at man til enhver tid har alle stillinger besatt 
med fagkompetanse ut fra enhetenes bemanningsplaner. Kommunestyret er kjent med at det er 
rekrutteringsutfordringer i kommunen, og mener det er viktig å ha fokus på det i tiden som kommer. 
Kommunen har en målsetning om minimum 20 lærlingplasser til enhver tid, og skal være en attraktiv 
arena for studenter og elever.  
 
• Det er ønskelig at midler som innkommer av salg av gamle Bjugn rådhus brukes til rehabilitering av 
Nedre Internat. Både Bjugn ungdomsklubb og kulturskolen ønsker å bruke nedre internat ved Fosen 
VGS. Vi mener derfor at det er viktig å skape forutsigbarhet for ansatte, ungdomsklubb og kulturskole 
som nå siden sammenslåingen har levd i uvisse hvor de skal være. Kommunedirektøren har skissert å 
gå til 1 rådhus innen 3-5 år og i stedet for å kaste bort penger på å være i midlertidige bygg, ønskes 
det at de ansatte samles i rådhuset nå, og at ungdomsklubb og kulturskole huses i Nedre internat. 
Innebærer at salg av nedre internat ikke gjennomføres. 
 
• Kommunestyret ber kommunedirektøren komme tilbake med en sak hvor det beskrives hvordan 
det kan utføres mer arbeid i egenregi og redusere kostnadene vi har på konsulenter i kommunen. 
Det er svært høye kostnader på bruk av konsulentfirma i kommunen og spesielt kanskje på bygg, 
vann og kommunalteknikk, der vi har dyktige fagfolk som kan utføre den samme oppgaven. 
Medvirkning fra folk som jobber i enhetene skal, og bør være prioritet. 
 
• Kommunestyret ber kommunedirektør om en månedlig gjennomgang (i f.skap- og eller k.styret) av 
alle prosjekt som Ørland kommune gjennomfører. De må settes høyt fokus på budsjetterte rammer, 
samarbeid og løsninger knyttet til de ulike aktører kommunen har kundeforhold med. Det oppleves 
for ofte for store sprik i vedtatte investeringsbudsjetter og sluttsum på prosjektene. Dette går direkte 
utover innbyggere, tjenestetilbudet og drifta til kommunen og må ha høyt fokus i årene som 
kommer. Det må innføres generell investeringsstopp i kommunen foruten nødvendig rehabilitering 
og oppgradering av kommunal infrastruktur og bygg. 
 
• Det ønskes sterkt fokus på å ta vare på de ansatte i kommunen. Sykefraværet er for høyt og man 
ønsker at det jobbes kontinuerlig med tiltak som skal bedre sykefraværet. Kommunestyret mener det 
er viktig med jevnlig oppdatering om utvikling i sykefravær i forbindelse med ny lederstruktur og at 
nærversarbeidet fungerer. Vi mener det er viktig med nærledelse og at ledere kan bistå når det er 
behov. 
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• Kommunestyret ber om at opprettes vikarpooler. Dette for å kunne gi faste ansettelser, rimeligere 
vikarbruk og mer stabile turnusordninger. Dette kan bidra til en mer bærekraftig tjeneste med tanke 
på økonomi, kompetanse og for ansattes arbeidsvilkår. Dette innebærer en nedtrapping i bruk av 
vikarbyrå ned mot 0, og en innføring av vikarpool i egenregi. 
 
 
 
Endringer i drifts- og investeringsbudsjett:  
 
 
Endringer i driftsbudsjett: Inntekter 
 
1. Salg av kraftaskjer i ANEO. Kommunedirektøren har lagt inn at de 14 mill. som kommer fra salg av 
aksjer og gir mindre renter og avdrag skal gå til disp.fond. Kommunestyret ønsker at dette brukes og 
gir 14. mill. ekstra i driftsbudsjettet 
 
2. Den 1. november 2024 ble det offentliggjort at regjeringen gjennomfører en krisepakke for 
kommune-Norge, som betyr at Ørland kommune får ytterligere 8,5 millioner kroner årlig fremover 
 
3. Feriestengt barnehage på sommeren. I en situasjon vi er per dags dato, er det ikke økonomi til å 
benytte egne ansatte til å ha helårsåpne barnehager. Kr. 800 000,- i mindre utgifter. 
 
4. Reduksjon i måltall, rentesikring. I kommunedirektørens forslag er det satt av 1,75 % til 
rentesikring. Videre står det at en avsetning på mellom 1 og 2 % vil være tilstrekkelig. 
Kommunestyret vedtar derfor rentesikring på 1 % i stedet for 1,75 % og legger 7 000 000 mer inn i 
driftsbudsjettet.  
 
5. Økt utbytte fra energiselskap kommunedirektørens budsjett er det lagt inn forventet utbytte fra 
Fosenkraft og Trønderenergi på til sammen 13,5 millioner kroner. Kommunestyret forventer at dette 
utbyttet blir noe høyere og legger 3 millioner ekstra inn i driftsbudsjettet. 
 
6. Gå fra 2 til 1 administrasjonsbygg. Kommunedirektøren beskrev i sin sak 24/044 at total årlig 
besparelse på å gå fra 3-1 administrasjonsbygg vil gi en årlig besparelse på 2,2 millioner kroner med å 
legge all administrasjon til Ørland rådhus. Fratrekk på kr. 300 000 for drift av nedre internat for å 
huse ungdomsklubb og kulturskole. Kommunestyret ber også kommunedirektøren om å plassere 
ansatte ute på enhetene, der det er hensiktsmessig som vil gi økt nærvær. Innsparing på kr. 1,9 mill 
 
7. Nedtrekk i bruk av eksterne konsulenter. Det er en betydelig bruk av eksterne konsulenter i Ørland 
kommune, og kommunestyret ber om at denne bruken reduseres til det minimumet i 2025. 
Forventet årlig besparelse: kr. 1,8 mill 
 
8. Nedtrekk i prosjektstillinger. Kommunestyret ber om at kommunedirektøren avslutter 
prosjektstillinger og overfører oppgaver til faste ansatte i organisasjonen. Forventet årlig innsparelse: 
kr. 1. mill 
 
9. Økt skatteinngang og rentenedsettelse. Det forventes større økte inntekter på skatteinngang og at 
renten senkes og lavere kostnad gir en total innsparelse på kr. 1,8 mill. 
 
 
 
Endringer i driftsbudsjettet: Utgifter 
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10. Eiendomsskatt fjernes: kr. 8 000 000 
 
11. Egenandel trygghetsalarm: kr. 900 
 
12. Ung fritid: kr. 70 000 
 
13. Psykisk helse og rus (voksne): kr. 1 023 000 
 
14. Arbeidsstue og dagaktivitet: 2 112 000 
 
15. Psykisk helse / ungdomslos: kr. 864 000 
 
16. Fysio / ergoterapi: kr. 1 914 000 
 
17. Skolehelsetjenesten: kr. 813 000 
 
18. Praktisk bistand: kr. 921 000 
 
19. Sykehjemsplasser: kr. 8 248 000 
 
20. Avlastningstjeneste: kr. 400 000 
 
21. Stranda aktivitetssenter: kr. 600 000 
 
22. Oppfølgingstjenesten: kr. 1 000 000 
 
23. Økt grunnbemanning barnehage: kr. 5 200 000 
 
24. Grunnbemanning skole: kr. 3 000 000 
 
25. Innkjøp læremidler: kr. 1 000 000 
 
26. Kvailifiseringsenheten: kr. 1 500 000 
 
27. PP-tjenesten: kr. 1 000 000 
 
28. Tiltak barnevern: kr. 400 000 
 
29. Strukturelle endringer: kr. 600 000 
  
Verbalforslag til investeringsbudsjettet:, foreslått av Ole Edvard Antonsen, Rødt 
Verbalforslag til investeringsbudsjettet: Gangstien fra Strandveien til Sentrumsveien i Bjugn og som 
går over kommunens eiendom eiendom 5057-20/4 oppgraderes til en standard hvor 
sommer/vintervedlikehold kan utføres. 
  
Tilleggspunkt fremmet av INP og Frp. Ytterligere nedtrekk, foreslått av Marit Sletten, Industri- og 
Næringspartiet 
Foreslår ytterlige nedtrekk på 3 millioner innen følgende tjenesteområder. 
-Økonomi og virksomhetsstyring. 
-Kultur, NAV, Beredskap. 
-Samfunnsutvikling og tekniske tjenester. 
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INP og Frp mener det er mer å hente av synergier etter sammenslåing av kommunene. 
  
Nedtrekket går til: 
Driftstilskudd fysioterapi kr. 250 000. 
Praktisk bistand i hjemmet kr. 921 000. 
Trygghetsalarm for personell med inntekt under 2G. som i dag. kr. 900 000. 
Strukturendring kr. 600 000. 
Investeringsbudsjettet settes på vent i påvente av resultatet av arbeidet med de strukturelle 
endringene. 
  
 
Votering nr 3 - Votering over forslag 
Forslag: Tilleggspunkt fremmet av INP og Frp. Ytterligere nedtrekk 
For: 9 stemmer (29%) - FRP 2, H 1, INP 4, MDG 1, Rødt 1 
Mot: 22 stemmer (71%) - AP 8, H 5, SP 7, SV 1, V 1 
  
-------------------------------------------- 
Votering nr 2 - Votering over forslag 
Forslag: Verbalforslag til investeringsbudsjettet: 
For: 17 stemmer (55%) - AP 8, H 1, INP 2, MDG 1, Rødt 1, SP 3, SV 1 
Mot: 14 stemmer (45%) - FRP 2, H 5, INP 2, SP 4, V 1 
  
-------------------------------------------- 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Budsjett 2025 forslag til vedtak fra H, Sp, INP, FrP, V.: 20 stemmer (65%) - FRP 2, H 6, INP 4, SP 7, V 1 
Nytt forslag fra Ørland Arbeiderparti, Ørland MDG, Ørland Rødt og Ørland SV: 11 stemmer (35%) - 
AP 8, MDG 1, Rødt 1, SV 1 
  
 
KST - 24/140 vedtak 
1. Kommunedirektørens forslag til budsjett vedtas med endringer framlagt i dette dokument. 
2. Ordførers godtgjøring settes til 100% av stortingsrepresentants lønn, varaordførers godtgjøring 
settes til 80% av stortingsrepresentants lønn i 50% stilling. 
3. Låneopptak: Det opptas inntil kr 136 524 000 til investeringer og kr 35 000 000 til startlån 
4. Skatteøret fastsettes til maksimaltaksten. 
  
Budsjett 2025 
I kommuneplanens samfunnsdel for Ørland, periode 2022-2034, har vi tre satsningsområder: Ørland 
snakker sammen, Ørland skaper livsglede og Ørland utvikler mangfold. I tillegg ligger det ett mål om 
at kommunen skal være klimanøytral innen 2034. Dette innebærer at vi som kommune må jobbe 
bærekraftig og tillitsskapende slik det er vedtatt i organisasjonspolitikken. 
Økonomisk ser vi nå at det er stramt. Vi har brukt av kommunens disposisjonsfond for å opprettholde 
tjenestenivået i 2024, men vi kan ikke bruke mer av fondet, det er ikke økonomisk forsvarlig. 
Utgiftene er større enn inntektene, og forventningene må justeres. Innbyggerne våre venter kanskje 
mer enn hva kommunen kan gi av tjenester, selv om en selvsagt skal konsentrere seg om kapasitet, 
god kvalitet i tjenestene og rett kompetanse. Det blir viktig at innbyggerne får vite hvilke utfordringer 
vi har. 
Vi har solgt aksjer i Trønderenergi Vekst Holding, for 171 mill. Disse pengene gikk rett til nedbetaling 
av lån. Som gjennom rentebsparelser frigir penger til bruk i driften i kommunen, 14. mill. 
Kommunedirektøren ønsket å sette disse pengene på disposisjonsfond, vi ønsker, som sagt, å bruke 
dem i driften av kommunens tjenester. På denne måten slipper vi de store kuttene det var lagt opp 
til i budsjettet. Vi unngår også eiendomsskatten. 
Sykefraværet er fortsatt litt høyt, det ligger på ca. 8,69 % pr 3, kvartal 2024. Kommunens måltall på 
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er på 8 %, så vi har ikke nådd målet, ennå. 
Vi blir stadig flere innbyggere og flere i arbeid i kommunen, noe som er veldig positivt! Prognoser fra 
Statistisk Sentralbyrå sier at vi i 2038 vil ha 4,4% (465) flere innbyggere, mens vi i 2050 vil ha 6,7% 
(706) flere. 
Antall eldre forventes å øke betydelig. Eldrebølgen er ikke lenger noe som kommer i fremtiden, den 
er her. Dette innebærer at vi må ha på plass gode tjenester i årene som kommer.  
Det blir også født færre barn, og om folk ikke får flere barn vil andelen reduseres, om da ikke 
tilflytting eller innvandring gjøre opp for dette. 
Og hvorfor skulle det ikke flytte fler folk hit, så mye som vi har å by på; Naturopplevelser, historie. En 
kan ta en kajakktur og utforske kommunen fra sjøveien, vet flere har utfart fra Døsvika, som er en 
perle på Ørlandet 😉 En kan gå på flotte turstier, eks i Rusasetområdet eller til gapahuken på 
Tørrem. En kan gå Pilgrimsleden, Ørland er ett av nøkkelstedene på Kystpilgrimsleia til Nidaros. 
 
 
 
VERBALFORSLAG TIL ENDRING I BUDSJETTET 
Eiendomsskatten fjernes, vi har gått til valg på å ikke innføre eiendomsskatt. Vi unngår det, også i år.  
8,200 000 kr 
 
Ung fritid, det er for dem som ikke kan benytte seg av ordinær ungdomsklubb. For å forebygge 
utenforskap. Å kutte her vil ha store konsekvenser for en sårbar gruppe som har lite tilbud fra før.  
70 000 kr 
 
Psykisk helse og rustjenesten, voksne. Å kutte i disse tjenestene ønsker vi ikke. Vil bl.a. føre til økte 
ventelister på alle henvendelser, en større andel som følges opp må søke helsehjelp hos rask psykisk 
helsehjelp. Innbyggere som er sykmeldt pga psykisk uhelse får lengre behandlingstid. Vil ikke være 
mulig med hjemmebesøk/oppfølging utenfor kontor. Vil medføre økt belastning på andre tjenester 
som legetjeneste og hjemmetjeneste. Rus og Psykisk helse brukere vil miste tilbudet, mindre 
mulighet til utlevering av brukerutstyr, mindre kvalitet i tjenesten, samarbeidet med politiet vil bli 
dårligere for de brukere som utsettes av vold og overgrep.  
1,023 058 kr  
 
Ungdomslos ønsker vi å beholde, konsekvensene er store:Los følger i dag 40-50 ungdommer i 
alderen 13-25 år, som vil miste sitt tilbud og må henvises videre til barnevern, BUP, helsesykepleier 
eller fastlege. Eller Rask Psykisk helsehjelp. Lang ventetid for oppfølging av 
ungdom/foreldreveiledning. Økt belastning for andre tjenester, familie og skolene. 864 166 kr  
 
Skolehelsetjenesten ønsker vi ingen reduksjon på. Den ligger i dag akkurat på, eller litt under 
minimumsbemanning for de fleste barne-og ungdomsskoler. Dette er en lovpålagt tjeneste som skal 
nå alle barn og unge gjennom helsefremmende eller forebyggende arbeid. Ørland har hatt en stabilt 
synlig/tilgjengelig skolehelsetjeneste over flere år, og en opplever en økning i pågangen både på 
barne-ungdomsskole og i Videregående skole. Det er tiltagende alvorlighetsgrad i disse 
henvendelsene så som; psykisk helse, skolefravær, mobbing, utenforskap, overvekt, rus, vold og 
overgrep.  
813 457 kr  
 
 
Avlastningstjenesten Gjennom å stenge avlastningen i ferier og på bevegelige helligdager vil brukerne 
og deres nærmeste oppleve en økt belastning ift at søsken ikke får den alenetiden med foreldrene de 
fortjener, foreldrene/foresatte blir bundet til når de må ta ferie, kanskje ikke begge kan ta ferie i de 
aktuelle ukene det er snakk om. Det er utfordrende å ta igjen avlastningen en går glipp av pga 
avdelingens kapasitet.  
400 000 kr  
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14 sykehjemsplasser ønsker vi ikke å legge ned. Det er for få langtidsplasser allerede, og ett nedtak i 
antall langtidsplasser har store konsekvenser for oss: Behov for hjemmetjenesten øker, pårørende 
trenger økt avlastning for sine, lengre ventetid for riktig hjelp og støtte hjemme, forvaltning får økt 
arbeidspress grunnet økning av klagesaker, mindre bolyst, rekruttering, dårlig omdømme for 
kommunen, bare for å nevne noe.  
8,247 731 kr 
 
 
Grunnbemanning skole og barnehage Dette er noe vi ikke ønsker noe reduksjon i. Det blir færre 
voksne til å følge opp barnegrupper og enkeltbarn, elevgrupper og enkeltelever. Det blir økt 
sårbarhet i det forebyggende perspektivet. Økt sårbarhet og mindre forutsigbarhet i ansattes 
hverdag, redusert pedagogisk handlingsrom og mulighet for faglig og sosial tilrettelegging, noe som 
kan føre til reduserte læringsresultater, flere skolemiljøsaker og økt skolefravær. Aktivitet ut over 
undervisning reduseres. Fare for brudd på lærernormen. Ledere må i større grad på avdeling, inn i 
undervisning og tid til oppfølging av ansatte/nærledelse blir redusert. Tilbud om mat i barnehage og 
skolemåltid reduseres.  
Vi forutsetter at det blir helårsåpne barnehager, slik som tidligere vedtatt. I tillegg skal det også tilbys 
helårsåpen SFO i Brekstad og Bjugn, dette har en kostnadsramme på 700 000 kr. Dette dekkes inn av 
kostnadsrammen på den økte grunnbemanningen. 
8,200 000 kr 
 
Grøftetilskudd Å holde matjorda i god hevd betyr i praksis å opprettholde god dreneringstilstand på 
jorda. Grøfting og kanalisering er svært dyrt, men absolutt nødvendig. Ørland har i flere år ytt 
kommunalt dreneringstilskudd, og det skal vi fortsette med.  
500 000 kr 
 
Veterinærer Ørland kommune er, jfr. dyrehelsepersonellovens bestemmelser, pliktig til å sørge for 
tilfredsstillende tilgang på veterinærtjenester fra dyrehelsepersonell og å organisere en klinisk 
veterinærvakt utenom ordinær åpningstid. Dette er altså en lovpålagt oppgave som vi vil videreføre.  
1,000 000 kr 
 
Ikke reduksjon i rammen til PP-tjenesten 
Vi ønsker å opprettholde kritisk kompetanse, at saksbehandlingstiden ikke skal bli lengre og 
opprettholde støtte og oppfølging av skoler og barnehager. 
1 000 000 kr 
 
Opprettholde dagaktivitetstilbudet og aktivitetsstua for hjemmeboende 
Opprettholdes på dagens nivå. Denne tjenesten er viktig for deltagerne og deres pårørende. Hjelper 
til med å avlaste pårørende sånn at de greier å stå i en tøff hverdag med syke nærstående litt lenger. 
Det er omtrent 100 brukere som påvirkes av dette, og en kan bare ane konsekvensen om tjenesten 
taes ned på laveste nivå. 
2 112 168 kr 
 
 
 
Inndekking  
Sparte renter og avdrag kr 14 000 000,00  
Saldering 2024 kr 8 200 000,00  
Ekstrabevilgning 2025 kr 8 200 000,00  
Rentebesparelse og økt skatteinngang kr 1 834 392,00  
 
kr 32 234 392,00  
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Endringer  
Nedtak psykisk helse og rus voksne kr 1 023 058,00  
Nedtak psykisk helse ungdom – Los kr 864 166,00  
Avlastning barn og unge på sommeren og helligdager kr 400 000,00  
Aktivitetstilbudet – ung fritid kr 70 000,00  
Beholde 14 langtidsplasser kr 8 250 000,00  
Avvikle eiendomsskatt kr 8 000 000,00  
Opprettholde grøftetilskudd kr 500 000,00  
Ikke nedtak på skolehelsetjeneste kr 815 000,00  
Tilskudd veterinærtjenesten (omstillingsmidler verbalt) kr 1 000 000,00  
Ikke reduksjon i rammen til PP- tjenesten kr 1 000 000,00  
Grunnbemanning skole/barnehage (krav helårsåpent) kr 8 200 000,00  
Opprettholde dagtilbud hjemmeboende og arbeidsstua kr 2 112 168,00  
  
Til sammen: kr 32 234 392  
 
 
 
Verbalforslag: 
Nedtak pårørendekoordinator kr 150 000,00  
Nedtak praktisk bistand kr 921 882,00  
Egenandel trygghetsalarmer (under 2 G) kr 900 000,00  
Strukturelle endringer kr 600 000,00  
Drifttilskudd fysioterapi kr 250 000,00  
 
 
kr 35 056 274,00  
  
Pårørendekoordinator  
Dette er en 20% stilling som skal være en pådriver for pårørendearbeidet i kommunen, og skal være 
kommunens kontaktpunkt for pårørende fra 0-100 år. Skal ha en rådgivende og veiledende funksjon 
ift pårørende og enhetene, sånn at det blir lagt til rette for systematisk og helhetlig, tverrsektorelt 
pårørendearbeid. Bindeledd som loser pårørende til riktig sted og har god oversikt over hvilke tilbud 
som finnes i kommunen til enhver tid.  
Dette punktet ønsker vi å ta inn i saldering om en skulle få økt inntekt til kommunen. 
150 000 kr 
 
Egenandel trygghetsalarmer  
Vi ønsker å gi brukere av trygghetsalarmer med inntekt under 2 G trygghetsalarm på dagens nivå. Når 
brukerbetalingen ble økt til 250 kr. Pr. mnd, var det flere som sa opp tjenesten. Det vil bli flere når 
tjenesten øker til 500 kr. Dette ønsker vi ikke, og ønsker at dette punktet taes inn i saldering om en 
skulle få økt inntekt til kommunen. 
900 000 kr 
 
Nedtak praktisk bistand 
Vi ønsker ikke ett nedtak i praktisk bistand der en kan få husvask bare hver 8 uke, og ønsker at dette 
punktet taes inn igjen i saldering om en skulle få økt inntekt til kommunen. 
921 882 kr  
 
 



 

Side 29 av 61 
 

Strukturelle endringer 
Se på reorganisering av skole og barnehagestrukturen for å tilpasse behovet og ressursene bedre. 
Ønsker at dette punktet taes inn igjen i saldering om en skulle få økt inntekt til kommunen. 
600 000 kr  
 
 
Driftsstilskudd fysioterapi 
Vi ønsker å saldere inn dette punktet om en skulle få økt inntekt til kommunen, og ber om at 
kommunen finner ledige lokaler til denne tjenesten. 
250 000 kr 
 
 
Tekst til dokumentet er hentet fra hoveddokument og fjorårets budsjettdokument. 
  
  
Verbalforslag til investeringsbudsjettet:  
Gangstien fra Strandveien til Sentrumsveien i Bjugn og som går over kommunens eiendom eiendom 
5057-20/4 oppgraderes til en standard hvor sommer/vintervedlikehold kan utføres. 
  
Planutvalg 26.11.2024 
 
Behandling 
Alternativt forslag, foreslått av Thomas Hovde, Senterpartiet 
Planutvalget tar kommunedirektørens budsjettforslag 2025 til orientering. 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Opprinnelig forslag: 0 stemmer (0%)  
Alternativt forslag: 9 stemmer (100%) - AP 3, FRP 1, H 2, INP 1, SP 2 
  
 
PLU - 24/080 vedtak 
Planutvalget tar kommunedirektørens budsjettforslag 2025 til orientering. 
Utvalg for oppvekst og utdanning 25.11.2024 
 
Behandling 
Budsjett 2025, foreslått av Therese Mossing Eidsaune, Høyre 
Utvalg for oppvekst og utdanning tar det fremlagte budsjettet til orientering. 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Opprinnelig forslag: 0 stemmer (0%)  
Budsjett 2025: 6 stemmer (100%) - AP 1, H 2, INP 1, MDG 1, SP 1 
  
 
OPU - 24/030 vedtak 
Utvalget for helse og familie tar kommunedirektørens innstilling til orientering. 
  
Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 21.11.2024 
 
Behandling 
 
Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne tar kommunedirektørens innstilling til 
orientering, med følgende innspill: 

 Rådet ser med bekymring på budsjettforslaget i forhold til de svakeste i kommunene.  
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 Rådet ønsker ikke innføring av eiendomsskatt, da dette også vil ramme de svakeste i 
samfunnet hardest 

 I forbindelse med salget av aksjer som i sin helhet skal gå til nedbetaling av gjeld, bør 
lettelser i renter og avdrag i sin helhet gå til drift av tjenester 

 Rådet ønsker å bli hørt i det videre arbeidet med nytt Helsehus og legekontorene 
  
Kommunedirektørens innstilling med KRMNF sine innspill ble vedtatt ved manuell votering. 
  
 
KRNF - 24/027 vedtak 
Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne tar kommunedirektørens innstilling til 
orientering, med følgende innspill: 

 Rådet ser med bekymring på budsjettforslaget i forhold til de svakeste i kommunene.  
 Rådet ønsker ikke innføring av eiendomsskatt, da dette også vil ramme de svakeste i 

samfunnet hardest 
 I forbindelse med salget av aksjer som i sin helhet skal gå til nedbetaling av gjeld, bør 

lettelser i renter og avdrag i sin helhet gå til drift av tjenester 
 Rådet ønsker å bli hørt i det videre arbeidet med nytt Helsehus og legekontorene 

  
Utvalg for helse og familie 20.11.2024 
 
Behandling 
 
Utvalget for helse og familie tar kommunedirektørens innstilling til orientering. 
  
Enstemmig vedtatt ved manuell votering. 
  
 
HEL - 24/028 vedtak 
Utvalget for helse og familie tar kommunedirektørens innstilling til orientering. 
  
Eldrerådet 20.11.2024 
 
Behandling 
 
Eldrerådet tar kommunedirektørens innstilling til etterretning, med følgende innspill: 

 Eldrerådet deler bekymringen rundt bemanning og sykefravær innen helse og familie og 
forventer at det jobbes aktivt med å sikre bemanning til helsetjenestene i kommunen 

 Eldrerådet ber om en prioritering på forbyggende tiltak 
  
Kommunedirektørens innstilling med Eldrerådets innspill ble enstemmig vedtatt ved manuell 
votering. 
  
 
ELD - 24/023 vedtak 
Eldrerådet tar kommunedirektørens innstilling til etterretning, med følgende innspill: 

 Eldrerådet deler bekymringen rundt bemanning og sykefravær innen helse og familie og 
forventer at det jobbes aktivt med å sikre bemanning til helsetjenestene i kommunen 

 Eldrerådet ber om en prioritering på forbyggende tiltak 
  
Arbeidsmiljøutvalget 20.11.2024 
 
Behandling 



 

Side 31 av 61 
 

 
Enstemmig vedtatt ved manuell votering. 
  
 
AMU - 24/014 vedtak 
AMU tar budsjettgjennomgang til orientering og bemerker følgende: 
AMU ser med stor bekymring på risikoen for dårligere arbeidsmiljø og økt sykefravær ved redusert 
bemanning samt utfordringer med rekruttering og mangel på vikarer ved fravær. 
AMU uttrykker bekymring for nedtrekk og videre økonomisk utvikling og fremtidig tjenestenivå og 
ser det som viktig å avstemme ambisjonsnivå ut fra faktiske økonomiske rammer i et lengre 
tidsperspektiv.  
AMU ber kommunestyret vurdere alle besparingsmuligheter før man kutter i lovpålagte offentlige 
tjenester og ytterligere redusert bemanning. 
AMU forventer at utbedring av bygg tilhørende Soltunet, Hildatunet og «kaldgarasje» til hjelpemidler 
prioriteres, for å sikre ansatte et forsvarlig fysisk og psykisk arbeidsmiljø i henhold til 
arbeidsmiljøloven. 
AMU ber kommunestyret vurdere alt av innkjøp og forbruk av utstyr vurderes opp mot 
arbeidspresset på ansatte.  
  
Ungdomsrådet 18.11.2024 
 
Behandling 
 
Enhetsleder skole Kjetil By Rise tok en gjennomgang av kommunens økonomiske situasjon, innhold i 
en budsjettprosess og innholdet i forslag til budsjett 2025. 
  
 
UNG - 24/015 vedtak 
Kommunedirektørens budsjett tas til orientering. 
Ungdomsrådet er kritisk til forslaget om kutt av årsverk til helsesykepleier på videregående skole/ 
barneskoler og til kutt i årsverk til ungdomslos. 
  
Utvalg for Industri og Næring 12.11.2024 
 
Behandling 
Forslag fra Rødt., foreslått av Ole Edvard Antonsen, Rødt 
Kommunedirektørens budsjettforslag for 2025 tas til orientering. 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Opprinnelig forslag: 0 stemmer (0%)  
Forslag fra Rødt.: 6 stemmer (100%) - AP 1, H 1, INP 2, Rødt 1, V 1 
  
 
ION - 24/023 vedtak 
Kommunedirektørens budsjettforslag for 2025 tas til orientering. 
Formannskap 07.11.2024 
 
Behandling 
 
Protokolltilførsel fremmet av Marit Sletten INP: 

 Kommunedirektørens innstilling vedtas uten eiendomsskatt. 
  
Votering nr 1 - Votering over forslag 
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Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 7 stemmer (100%) - AP 2, FRP 1, H 1, INP 1, SP 2 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
FSK - 24/070 vedtak 

1. Kommunedirektørens budsjettforslag for 2025 vedtas som framlagt 
2. Ordførers godtgjøring settes til 100% av stortingsrepresentants lønn og varaordførers 

godtgjøring fastsettes til 80 % av stortingsrepresentants lønn i 50% stilling.  
3. Låneopptak: Det opptas inntil kr 136.524.000 til investeringer og kr 35.000.000 til startlån.  
4. Skattøret fastsettes til maksimalsatsen 

  
Protokolltilførsel fremmet av Marit Sletten INP: 

 Kommunedirektørens innstilling vedtas uten eiendomsskatt 
  
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap, 07.11.2024 - 24/070 

1. Kommunedirektørens budsjettforslag for 2025 vedtas som framlagt 
2. Ordførers godtgjøring settes til 100% av stortingsrepresentants lønn og varaordførers 

godtgjøring fastsettes til 80 % av stortingsrepresentants lønn i 50% stilling.  
3. Låneopptak: Det opptas inntil kr 136.524.000 til investeringer og kr 35.000.000 til startlån.  
4. Skattøret fastsettes til maksimalsatsen 

  
Protokolltilførsel fremmet av Marit Sletten INP: 

 Kommunedirektørens innstilling vedtas uten eiendomsskatt 
  
Vedtak som innstilling fra Utvalg for Industri og Næring, 12.11.2024 - 24/023 
Kommunedirektørens budsjettforslag for 2025 tas til orientering. 
Vedtak som innstilling fra Eldrerådet, 20.11.2024 - 24/023 
Eldrerådet tar kommunedirektørens innstilling til etterretning, med følgende innspill: 

 Eldrerådet deler bekymringen rundt bemanning og sykefravær innen helse og familie og 
forventer at det jobbes aktivt med å sikre bemanning til helsetjenestene i kommunen 

 Eldrerådet ber om en prioritering på forbyggende tiltak 
  
Vedtak som innstilling fra Utvalg for helse og familie, 20.11.2024 - 24/028 
Utvalget for helse og familie tar kommunedirektørens innstilling til orientering. 
  
Vedtak som innstilling fra Ungdomsrådet, 18.11.2024 - 24/015 
Kommunedirektørens budsjett tas til orientering. 
Ungdomsrådet er kritisk til forslaget om kutt av årsverk til helsesykepleier på videregående skole/ 
barneskoler og til kutt i årsverk til ungdomslos. 
  
Vedtak som innstilling fra Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne, 21.11.2024 - 
24/027 
Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne tar kommunedirektørens innstilling til 
orientering, med følgende innspill: 

 Rådet ser med bekymring på budsjettforslaget i forhold til de svakeste i kommunene.  
 Rådet ønsker ikke innføring av eiendomsskatt, da dette også vil ramme de svakeste i 

samfunnet hardest 
 I forbindelse med salget av aksjer som i sin helhet skal gå til nedbetaling av gjeld, bør 

lettelser i renter og avdrag i sin helhet gå til drift av tjenester 
 Rådet ønsker å bli hørt i det videre arbeidet med nytt Helsehus og legekontorene 
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Vedtak som innstilling fra Arbeidsmiljøutvalget, 20.11.2024 - 24/014 
AMU tar budsjettgjennomgang til orientering og bemerker følgende: 
AMU ser med stor bekymring på risikoen for dårligere arbeidsmiljø og økt sykefravær ved redusert 
bemanning samt utfordringer med rekruttering og mangel på vikarer ved fravær. 
AMU uttrykker bekymring for nedtrekk og videre økonomisk utvikling og fremtidig tjenestenivå og 
ser det som viktig å avstemme ambisjonsnivå ut fra faktiske økonomiske rammer i et lengre 
tidsperspektiv.  
AMU ber kommunestyret vurdere alle besparingsmuligheter før man kutter i lovpålagte offentlige 
tjenester og ytterligere redusert bemanning. 
AMU forventer at utbedring av bygg tilhørende Soltunet, Hildatunet og «kaldgarasje» til hjelpemidler 
prioriteres, for å sikre ansatte et forsvarlig fysisk og psykisk arbeidsmiljø i henhold til 
arbeidsmiljøloven. 
AMU ber kommunestyret vurdere alt av innkjøp og forbruk av utstyr vurderes opp mot 
arbeidspresset på ansatte.  
  
Vedtak som innstilling fra Planutvalg, 26.11.2024 - 24/080 
Planutvalget tar kommunedirektørens budsjettforslag 2025 til orientering. 
Vedtak som innstilling fra Utvalg for oppvekst og utdanning, 25.11.2024 - 24/030 
Utvalget for helse og familie tar kommunedirektørens innstilling til orientering. 
  
 
 
24/141 Prisbok 2025 Roret Ørland kulturforetak KF 
 
 

Inhabile Varamedlem Merknad 
Hans Eide Bjørn Henrik Valaas Solbue Inhabil jf. kommunelovens § 

11-10 og forvaltningslovens § 6 
a 

Odd Inge Hovd Roy Olav Skogen-Nygård Inhabil jf. kommunelovens § 
11-10 og forvaltningslovens § 6 
e 

Hilde Kristin Sandvik   Inhabil jf. kommunelovens § 
11-10 og forvaltningslovens § 6 
e 

 
Innstilling fra styret i Roret Ørland kulturforetak KF 
Prisbok 2025 for Roret Ørland kulturforetak KF vedtas som fremlagt.  
Prisbok for Roret Ørland kulturforetak KF, med unntak av kulturskolens elevkontingenter, tas ut fra 
kommunestyrets behandling av prisbok for Ørland kommune.  
Styret for Roret Ørland kulturforetak KF får myndighet til å vedta prisbok 2025 for Roret Ørland 
kulturforetak KF. 
  
  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
 
Odd Inge Hovd (INP) og Hilde Kristin Sandvik (INP) meldte seg inhabil under behandling av saken, da 
de er styremedlemmer/varamedlemmer i styret for Roret Ørland Kulturforetak KF. 
Hans Eide (SP) meldte seg inhabil under behandling av saken, grunnet ansatt i Roret Ørland 
Kulturforetak KF, og saksbehandler på saken. 
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Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 30 stemmer (100%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 3, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
KST - 24/141 vedtak 
Prisbok 2025 for Roret Ørland kulturforetak KF vedtas som fremlagt.  
Prisbok for Roret Ørland kulturforetak KF, med unntak av kulturskolens elevkontingenter, tas ut fra 
kommunestyrets behandling av prisbok for Ørland kommune.  
Styret for Roret Ørland kulturforetak KF får myndighet til å vedta prisbok 2025 for Roret Ørland 
kulturforetak KF. 
  
  
 
 
 
24/142 Driftsbudsjett 2025 - Roret Ørland kulturforetak KF 
 
 

Inhabile Varamedlem Merknad 
Hans Eide Bjørn Henrik Valaas Solbue Inhabil jf. kommunelovens § 

11-10 og forvaltningslovens § 6 
a 

Odd Inge Hovd Roy Olav Skogen-Nygård Inhabil jf. kommunelovens § 
11-10 og forvaltningslovens § 6 
e 

Hilde Kristin Sandvik   Inhabil jf. kommunelovens § 
11-10 og forvaltningslovens § 6 
e 

 
Daglig leders innstilling 
Driftsbudsjett vedtas som fremlagt 

 Rammen for overføringen fra Ørland kommune til Roret KF settes til kr. 14.936.000 
 Det forutsettes at Ørland kommune er ansvarlig for all bygningsdrift, herunder energi og 

renhold 
 Det forutsettes at foretaket betaler kr. 400 000 for bruk av Ørland kommunes felles tjenester 

som Fosen lønn og Fosen regnskap. 
 Det forutsettes at foretaket dekker kulturmidler og tilskudd til skiløyper og museum til 

sammen kr. 1.200.000 
 Det forutsettes at foretaket koordinerer arrangementene 8.mai og 17.mai 
 Det forutsettes at statstilskuddet for drift av frivillighetssentralene kommer direkte til 

foretaket eller overføres fra kommunen til foretaket 
  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
Innstilling fra Styret i Roret Ørland kulturforetak KF 24.10.24, foreslått av  ,   
Driftsbudsjett vedtas som fremlagt. 

 Rammen for overføringen fra Ørland kommune til Roret KF settes til kr. 14.936.000 
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 Det forutsettes at Ørland kommune er ansvarlig for all bygningsdrift, herunder energi og 
renhold 

 Det forutsettes at foretaket betaler kr. 400 000 for bruk av Ørland kommunes felles tjenester 
som Fosen lønn og Fosen regnskap. 

 Det forutsettes at foretaket dekker kulturmidler og tilskudd til skiløyper og museum til 
sammen kr. 1.200.000 

 Det forutsettes at foretaket koordinerer arrangementene 8.mai og 17.mai 
 Det forutsettes at statstilskuddet for drift av frivillighetssentralene kommer direkte til 

foretaket eller overføres fra kommunen til foretaket 
 Styret forutsetter at historieplattformen i Ørland Kulturforetak KF videreføres. Styret ber om 

at administrasjonen innarbeider det i budsjettet for 2025 
 For at Roret skal kunne legge en økonomiplan må foretaket få et forutsigbart nivå for 

rammeoverføring  
 Styret anerkjenner administrasjonens arbeid med budsjett 2025 

  
Nytt kulepunkt, foreslått av Ann Elisabeth Solbue Valaas, Senterpartiet 
Forslag til nytt kulepunkt i saken som også tas inn i oppdragsbrev for 2025: 
 
Det forutsettes at foretaket viderefører tilbudet om ungdomsklubb for 5. til 7.trinn innenfor rammen 
av overføringer.  
  
 
Odd Inge Hovd (INP) og Hilde Kristin Sandvik (INP) meldte seg inhabil under behandling av saken, da 
de er styremedlemmer/varamedlemmer i styret for Roret Ørland Kulturforetak KF. 
Hans Eide (SP) meldte seg inhabil under behandling av saken, da han er ansatt i Roret Ørland 
Kulturforetak KF, og saksbehandler på saken. 
  
Votering nr 2 - Votering over forslag 
Forslag: Nytt kulepunkt 
For: 30 stemmer (100%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 3, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
-------------------------------------------- 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Innstilling fra Styret i Roret Ørland kulturforetak KF 24.10.24 
For: 30 stemmer (100%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 3, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
KST - 24/142 vedtak 
Driftsbudsjett vedtas som fremlagt. 

 Rammen for overføringen fra Ørland kommune til Roret KF settes til kr. 14.936.000 
 Det forutsettes at Ørland kommune er ansvarlig for all bygningsdrift, herunder energi og 

renhold 
 Det forutsettes at foretaket betaler kr. 400 000 for bruk av Ørland kommunes felles tjenester 

som Fosen lønn og Fosen regnskap. 
 Det forutsettes at foretaket dekker kulturmidler og tilskudd til skiløyper og museum til 

sammen kr. 1.200.000 
 Det forutsettes at foretaket koordinerer arrangementene 8.mai og 17.mai 
 Det forutsettes at statstilskuddet for drift av frivillighetssentralene kommer direkte til 

foretaket eller overføres fra kommunen til foretaket 
 Styret forutsetter at historieplattformen i Ørland Kulturforetak KF videreføres. Styret ber om 

at administrasjonen innarbeider det i budsjettet for 2025 
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 For at Roret skal kunne legge en økonomiplan må foretaket få et forutsigbart nivå for 
rammeoverføring  

 Styret anerkjenner administrasjonens arbeid med budsjett 2025 
  
Forslag til nytt kulepunkt i saken som også tas inn i oppdragsbrev for 2025: 
 
Det forutsettes at foretaket viderefører tilbudet om ungdomsklubb for 5. til 7.trinn innenfor rammen 
av overføringer.  
  
Styret for Roret Ørland kulturforetak KF 24.10.2024 
 
Behandling 
Forslag fra Knut Ring, foreslått av  ,   

 Styret forutsetter at historieplattformen i Roret Ørland Kulturforetak KF videreføres. Styret 
ber om at administrasjonen innarbeider det i budsjettet for 2025 

Forslag fra Snorre Glørstad, foreslått av  ,   
 For at Roret skal kunne legge en økonomiplan må foretaket få et forutsigbart nivå for 

rammeoverføringene i årene fremover 
Forslag fra Eva Annie Svendsen, foreslått av  ,   

 Styret anerkjenner administrasjonens arbeid med budsjett 2025. 
 
Innstillingen med tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt ved manuell votering. 
  
 
ROR - 24/006 vedtak 
Driftsbudsjett vedtas som fremlagt. 

 Rammen for overføringen fra Ørland kommune til Roret KF settes til kr. 14.936.000 
 Det forutsettes at Ørland kommune er ansvarlig for all bygningsdrift, herunder energi og 

renhold 
 Det forutsettes at foretaket betaler kr. 400 000 for bruk av Ørland kommunes felles tjenester 

som Fosen lønn og Fosen regnskap. 
 Det forutsettes at foretaket dekker kulturmidler og tilskudd til skiløyper og museum til 

sammen kr. 1.200.000 
 Det forutsettes at foretaket koordinerer arrangementene 8.mai og 17.mai 
 Det forutsettes at statstilskuddet for drift av frivillighetssentralene kommer direkte til 

foretaket eller overføres fra kommunen til foretaket 
 Styret forutsetter at historieplattformen i Ørland Kulturforetak KF videreføres. Styret ber om 

at administrasjonen innarbeider det i budsjettet for 2025 
 For at Roret skal kunne legge en økonomiplan må foretaket få et forutsigbart nivå for 

rammeoverføring  
 Styret anerkjenner administrasjonens arbeid med budsjett 2025  

  
 
 
 
24/143 Investeringsbudsjett 2025 - Roret Ørland kulturforetak KF 
 
 

Inhabile Varamedlem Merknad 
Hans Eide Bjørn Henrik Valaas Solbue Inhabil jf. kommunelovens § 

11-10 og forvaltningslovens § 6 
a 
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Odd Inge Hovd Roy Olav Skogen-Nygård Inhabil jf. kommunelovens § 
11-10 og forvaltningslovens § 6 
e 

Hilde Kristin Sandvik   Inhabil jf. kommunelovens § 
11-10 og forvaltningslovens § 6 
e 

 
Daglig leders innstilling 
Investeringsbudsjett 2025 vedtas som følger:  

1. Etablering av ny turvei Karlsenget – Eidsvatnet startes opp i 2025.  
Roret KF henstiller til Ørland kommune om å bevilge kr.4 490 000 i investeringsmidler for å dekke 
egenandelen i en søknad om spillemidler til prosjektet.  
  
  
2)  Innkjøp av nye kinomaskiner til Ørland kino.  
Roret KF henstiller til Ørland kommune om å bevilge kr.1,3 million til innkjøp av nye kinomaskiner. 
  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
Innstilling fra Styret i Roret Ørland kulturforetak KF 24.10.24, foreslått av  ,   
Investeringsbudsjett 2025 vedtas som følger:  

1. Etablering av ny turvei Karlsenget – Eidsvatnet startes opp i 2025.  
Roret KF henstiller til Ørland kommune om å bevilge kr.4 490 000 i investeringsmidler for å dekke 
egenandelen i en søknad om spillemidler til prosjektet.  
  
2. Innkjøp av nye kinomaskiner til Ørland kino.  
Roret KF henstiller til Ørland kommune om å bevilge kr.1,3 milli2.on til innkjøp av nye 
kinomaskiner. 
  
3.  Det bevilges 2 millioner til investering for ombygging av Hannah Ryggen-senteret. En eventuell 
statlig finansiering kommer til fratrekk. 
  
Punktvis avstemming - punkt 1, foreslått av  ,   
Investeringsbudsjett 2025 vedtas som følger:  

1. Etablering av ny turvei Karlsenget – Eidsvatnet startes opp i 2025.  
Roret KF henstiller til Ørland kommune om å bevilge kr.4 490 000 i investeringsmidler for å dekke 
egenandelen i en søknad om spillemidler til prosjektet.  
  
Punktvis avstemming - punkt 2, foreslått av  ,   
2. Innkjøp av nye kinomaskiner til Ørland kino.  
Roret KF henstiller til Ørland kommune om å bevilge kr.1,3 milli2.on til innkjøp av nye 
kinomaskiner. 
  
Punktvis avstemming - punkt 3, foreslått av  ,   
3.  Det bevilges 2 millioner til investering for ombygging av Hannah Ryggen-senteret. En eventuell 
statlig finansiering kommer til fratrekk. 
  
 
Odd Inge Hovd (INP) og Hilde Kristin Sandvik (INP) meldte seg inhabil under behandling av saken, da 
de er styremedlemmer/varamedlemmer i styret for Roret Ørland Kulturforetak KF. 
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Hans Eide (SP) meldte seg inhabil under behandling av saken, da han er ansatt i Roret Ørland 
Kulturforetak KF, og saksbehandler på saken. 
  
Votering nr 3 - Votering over forslag 
Forslag: Punktvis avstemming - punkt 3 
For: 5 stemmer (17%) - H 1, INP 1, SP 2, V 1 
Mot: 25 stemmer (83%) - AP 8, FRP 2, H 5, INP 2, MDG 1, Rødt 1, SP 5, SV 1 
  
-------------------------------------------- 
Votering nr 2 - Votering over forslag 
Forslag: Punktvis avstemming - punkt 2 
For: 15 stemmer (50%) - AP 1, FRP 2, H 3, INP 1, SP 7, V 1 
Mot: 15 stemmer (50%) - AP 7, H 3, INP 2, MDG 1, Rødt 1, SV 1 
Stemmelikhet. Ordfører brukte sin dobbeltstemme og stemte for punkt 2. 
  
-------------------------------------------- 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Punktvis avstemming - punkt 1 
For: 1 stemme (3%) - SP 1 
Mot: 29 stemmer (97%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 3, MDG 1, Rødt 1, SP 6, SV 1, V 1 
  
 
KST - 24/143 vedtak 
2. Innkjøp av nye kinomaskiner til Ørland kino.  
Roret KF henstiller til Ørland kommune om å bevilge kr.1,3 milli2.on til innkjøp av nye 
kinomaskiner. 
  
Styret for Roret Ørland kulturforetak KF 24.10.2024 
 
Behandling 
Forslag fra Snorre Glørstad, foreslått av  ,   
Det bevilges 2 millioner til investering for ombygging av Hannah Ryggen-senteret. En eventuell statlig 
finansiering kommer til fratrekk. 
 
Innstillingen med tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt ved manuell votering. 
  
 
ROR - 24/007 vedtak 
Investeringsbudsjett 2025 vedtas som følger:  

1. Etablering av ny turvei Karlsenget – Eidsvatnet startes opp i 2025.  
Roret KF henstiller til Ørland kommune om å bevilge kr.4 490 000 i investeringsmidler for å dekke 
egenandelen i en søknad om spillemidler til prosjektet.  
  
2. Innkjøp av nye kinomaskiner til Ørland kino.  
Roret KF henstiller til Ørland kommune om å bevilge kr.1,3 milli2.on til innkjøp av nye 
kinomaskiner. 
  
3.  Det bevilges 2 millioner til investering for ombygging av Hannah Ryggen-senteret. En eventuell 
statlig finansiering kommer til fratrekk. 
  
 
Vedtak som innstilling fra Styret for Roret Ørland kulturforetak KF, 24.10.2024 - 24/007 
Investeringsbudsjett 2025 vedtas som følger:  
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1. Etablering av ny turvei Karlsenget – Eidsvatnet startes opp i 2025.  
Roret KF henstiller til Ørland kommune om å bevilge kr.4 490 000 i investeringsmidler for å dekke 
egenandelen i en søknad om spillemidler til prosjektet.  
  
2. Innkjøp av nye kinomaskiner til Ørland kino.  
Roret KF henstiller til Ørland kommune om å bevilge kr.1,3 milli2.on til innkjøp av nye 
kinomaskiner. 
  
3.  Det bevilges 2 millioner til investering for ombygging av Hannah Ryggen-senteret. En eventuell 
statlig finansiering kommer til fratrekk. 
  
 
 
24/144 Roret Ørland kulturforetak KF - Vennskapskommuner Ørland kommune 
 
 

Inhabile Varamedlem Merknad 
Hans Eide Bjørn Henrik Valaas Solbue Inhabil jf. kommunelovens § 

11-10 og forvaltningslovens § 6 
a 

Odd Inge Hovd Roy Olav Skogen-Nygård Inhabil jf. kommunelovens § 
11-10 og forvaltningslovens § 6 

Hilde Kristin Sandvik   Inhabil jf. kommunelovens § 
11-10 og forvaltningslovens § 6 
e 

 
Daglig leders innstilling 

1.  Ørland kommune viderefører vennskapskommunesamarbeidet med Piran i Slovenia og en 
kommune i Serbia. 

2. Det nedsettes en arbeidsgruppe som består av: ordfører, en representant fra ungdområdet, 
en representant fra kommunestyret, 2 representanter fra kommuneadmin. (den/de som 
komm.dir bemyndiger), en representant fra styret i Vennskapssambandet Norge – 
Vestbalkan. Det er viktig at denne gruppen har representanter som kjenner historien med 
tidligere vennskapssamarbeid. 

3. Arbeidsgruppen tildeles følgende mandat: 
a. Kontakte de aktuelle kommuner og innlede samtaler for et vennskapssamarbeid 
b. Utarbeide forslag til samarbeidsavtaler med de aktuelle kommunen 
c. Legge frem for kommunestyret samarbeidsavtaler, plan og budsjett for videre 

arbeid innen desember 2023. 
4. Ørland kommune viderefører sitt medlemskap i vennskapssambadet Norge – Vest Balkan 
5. Ørland kommune bevilger kr.100 000 i prosjektmidler til arbeidet. 

 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
Innstilling fra Styret i Roret Ørland kulturforetak KF 16.11.24, foreslått av  ,   

1. Ørland kommune viderefører vennskapskommunesamarbeidet med Piran i Slovenia og en 
kommune i Serbia. 

2. Det nedsettes en arbeidsgruppe som består av: ordfører, en representant fra ungdområdet, 
en representant fra kommunestyret, 2 representanter fra kommuneadmin. (den/de som 
komm.dir bemyndiger), en representant fra styret i Vennskapssambandet Norge – 
Vestbalkan. Det er viktig at denne gruppen har representanter som kjenner historien med 
tidligere vennskapssamarbeid. 
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3. Arbeidsgruppen tildeles følgende mandat: 
a. Kontakte de aktuelle kommuner og innlede samtaler for et vennskapssamarbeid 
b. Utarbeide forslag til samarbeidsavtaler med de aktuelle kommunen 
c. Legge frem for kommunestyret samarbeidsavtaler, plan og budsjett for videre 

arbeid innen desember 2023. 
4. Ørland kommune viderefører sitt medlemskap i vennskapssambadet Norge – Vest Balkan 
5. Ørland kommune bevilger kr.100 000 i prosjektmidler til arbeidet. 

  
 
Odd Inge Hovd (INP) og Hilde Kristin Sandvik (INP) meldte seg inhabil under behandling av saken, da 
de er styremedlemmer/varamedlemmer i styret for Roret Ørland Kulturforetak KF. 
Hans Eide (SP) meldte seg inhabil under behandling av saken, da han er ansatt i Roret Ørland 
Kulturforetak KF, og saksbehandler på saken. 
  
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Innstilling fra Styret i Roret Ørland kulturforetak KF 16.11.24 
For: 0 stemmer (0%)  
Mot: 30 stemmer (100%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 3, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
  
 
KST - 24/144 vedtak 
Forslaget falt enstemmig. 
  
Kommunestyre 25.01.2024 
 
Behandling 
Forslag fra Høyre, INP, Sp, foreslått av Britt Eli Døsvik, Senterpartiet 
Saken utsettes og fremmes på nytt i forbindelse med budsjett 2025. 
  
Tilleggsforslag fra Rødt, foreslått av Ole Edvard Antonsen, Rødt 
Nytt pkt 6: Ørland kommune oppretter vennskapskommune-samarbeid med en by på den palestinsk-
styrte Vestbredden. 
 
Følgende meldte seg inhabil under behandling av saken: Hans Eide SP, Hilde Kristin Sandvik INP, 
Therese Eidsaune H og Knut Ring AP. 
  
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Forslag fra Høyre, INP, Sp 
For: 22 stemmer (81%) - AP 5, FRP 2, H 5, INP 3, SP 6, V 1 
Mot: 5 stemmer (19%) - AP 2, MDG 1, Rødt 1, SV 1 
  
 
KST - 24/009 vedtak 
Saken utsettes og fremmes på nytt i forbindelse med budsjett 2025. 
  
Styret for Roret Ørland kulturforetak KF 16.11.2023 
 
Behandling 
 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt ved manuell votering. 
 
ROR - 23/009 vedtak 
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1.  Ørland kommune viderefører vennskapskommunesamarbeidet med Piran i Slovenia og en 
kommune i Serbia. 

2. Det nedsettes en arbeidsgruppe som består av: ordfører, en representant fra ungdområdet, 
en representant fra kommunestyret, 2 representanter fra kommuneadmin. (den/de som 
komm.dir bemyndiger), en representant fra styret i Vennskapssambandet Norge – 
Vestbalkan. Det er viktig at denne gruppen har representanter som kjenner historien med 
tidligere vennskapssamarbeid. 

3. Arbeidsgruppen tildeles følgende mandat: 
a. Kontakte de aktuelle kommuner og innlede samtaler for et vennskapssamarbeid 
b. Utarbeide forslag til samarbeidsavtaler med de aktuelle kommunen 
c. Legge frem for kommunestyret samarbeidsavtaler, plan og budsjett for videre 

arbeid innen desember 2023. 
4. Ørland kommune viderefører sitt medlemskap i vennskapssambadet Norge – Vest Balkan 
5. Ørland kommune bevilger kr.100 000 i prosjektmidler til arbeidet. 

 
Vedtak som innstilling fra Kommunestyre, 25.01.2024 - 24/009 
Saken utsettes og fremmes på nytt i forbindelse med budsjett 2025. 
  
 
 
24/145 Tilbakemelding fra kommunale kunstutvalget  
 
 

Inhabile Varamedlem Merknad 
Hans Eide Bjørn Henrik Valaas Solbue Inhabil jf. kommunelovens § 

11-10 og forvaltningslovens § 6 
a 

Hilde Kristin Sandvik   Inhabil jf. kommunelovens § 
11-10 og forvaltningslovens § 6 
e 

Odd Inge Hovd Roy Olav Skogen-Nygård Inhabil jf. kommunelovens § 
11-10 og forvaltningslovens § 6 
e 

 
Daglig leders innstilling 

 Tilbakemeldingen tas til etterretning 
 Ørland kommune bevilger kr 320.000 til finansiering av det videre arbeidet i det 

kommunale kunstutvalget. 
o Det videre arbeidet omfatter: 

 Det etableres et felles lager hvor all kunst som ikke blir benyttet blir 
oppbevart.  

 Bildene er ikke merket med: Eier, nummer, kunstner. Dette bør gjøres. Det 
foreslås å begynne arbeidet med å merke alle bildene med info på 
baksiden av hvert bilde/kunstverk. Dette pga. at kunstverkene kan flyttes 
og da mister man informasjonen. 

 Kunsten er ikke verdivurdert.  Det foreslås å gjennomføre en 
verdivurdering av kunsten som er kartlagt. 

 Kunst som er ødelagt eller har stor verdi bør vurderes å få nye rammer og 
glass slik at de ivaretas etter dagens standard. 

 Kunsten kurateres og settes ut der det passer i våre offentlige rom. 
Kunstverkene bør presenteres på beste mulig måte. Det vises til 
"Retningslinjer for kunst i kommunale bygg og uterom i Ørland Kommune" 
punkt 1.1 og 1.2 
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Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
Innstilling fra Styret i Roret Ørland kulturforetak KF 16.11.23, foreslått av  ,   

 Tilbakemeldingen tas til etterretning 
 Ørland kommune bevilger kr 320.000 til finansiering av det videre arbeidet i det 

kommunale kunstutvalget. 
o Det videre arbeidet omfatter: 

 Det etableres et felles lager hvor all kunst som ikke blir benyttet blir 
oppbevart.  

 Bildene er ikke merket med: Eier, nummer, kunstner. Dette bør gjøres. Det 
foreslås å begynne arbeidet med å merke alle bildene med info på 
baksiden av hvert bilde/kunstverk. Dette pga. at kunstverkene kan flyttes 
og da mister man informasjonen. 

 Kunsten er ikke verdivurdert.  Det foreslås å gjennomføre en 
verdivurdering av kunsten som er kartlagt. 

 Kunst som er ødelagt eller har stor verdi bør vurderes å få nye rammer og 
glass slik at de ivaretas etter dagens standard. 

 Kunsten kurateres og settes ut der det passer i våre offentlige rom. 
Kunstverkene bør presenteres på beste mulig måte. Det vises til 
"Retningslinjer for kunst i kommunale bygg og uterom i Ørland Kommune" 
punkt 1.1 og 1.2 

  
 
Odd Inge Hovd (INP) og Hilde Kristin Sandvik (INP) meldte seg inhabil under behandling av saken, da 
de er styremedlemmer/varamedlemmer i styret for Roret Ørland Kulturforetak KF. 
Hans Eide (SP) meldte seg inhabil under behandling av saken, da han er ansatt i Roret Ørland 
Kulturforetak KF, og saksbehandler på saken. 
  
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Innstilling fra Styret i Roret Ørland kulturforetak KF 16.11.23 
For: 14 stemmer (47%) - AP 8, H 2, MDG 1, SP 2, V 1 
Mot: 16 stemmer (53%) - FRP 2, H 4, INP 3, Rødt 1, SP 5, SV 1 
  
 
KST - 24/145 vedtak 
Forslaget falt. 
  
Kommunestyre 25.01.2024 
 
Behandling 
Forslag fra Høyre, INP og Sp, foreslått av Britt Eli Døsvik, Senterpartiet 
Saken utsettes og fremmes på nytt i forbindelse med budsjett 2025. 
  
 
Følgende meldte seg inhabil under behandling av saken: Hans Eide SP, Hilde Kristin Sandvik INP, 
Therese Eidsaune H og Knut Ring AP. 
  
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Forslag fra Høyre, INP og Sp 



 

Side 43 av 61 
 

For: 26 stemmer (96%) - AP 7, FRP 2, H 5, INP 3, MDG 1, SP 6, SV 1, V 1 
Mot: 1 stemme (4%) - Rødt 1 
  
 
KST - 24/010 vedtak 
Saken utsettes og fremmes på nytt i forbindelse med budsjett 2025. 
  
Styret for Roret Ørland kulturforetak KF 16.11.2023 
 
Behandling 
 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt ved manuell votering. 
 
ROR - 23/008 vedtak 

 Tilbakemeldingen tas til etterretning 
 Ørland kommune bevilger kr 320.000 til finansiering av det videre arbeidet i det 

kommunale kunstutvalget. 
o Det videre arbeidet omfatter: 

 Det etableres et felles lager hvor all kunst som ikke blir benyttet blir 
oppbevart.  

 Bildene er ikke merket med: Eier, nummer, kunstner. Dette bør gjøres. Det 
foreslås å begynne arbeidet med å merke alle bildene med info på 
baksiden av hvert bilde/kunstverk. Dette pga. at kunstverkene kan flyttes 
og da mister man informasjonen. 

 Kunsten er ikke verdivurdert.  Det foreslås å gjennomføre en 
verdivurdering av kunsten som er kartlagt. 

 Kunst som er ødelagt eller har stor verdi bør vurderes å få nye rammer og 
glass slik at de ivaretas etter dagens standard. 

 Kunsten kurateres og settes ut der det passer i våre offentlige rom. 
Kunstverkene bør presenteres på beste mulig måte. Det vises til 
"Retningslinjer for kunst i kommunale bygg og uterom i Ørland Kommune" 
punkt 1.1 og 1.2 

  
  
 
Vedtak som innstilling fra Kommunestyre, 25.01.2024 - 24/010 
Saken utsettes og fremmes på nytt i forbindelse med budsjett 2025. 
  
 
 
24/146 Salg av Tarva skole 
 
Kommunedirektørens innstilling 

1. Ørland kommunestyret godtar tilbud fra Forsvarsbygg om kjøp av Tarva skole 
2. Det forutsettes at Forsvarsbygg overtar leiekontrakten med Tarva velforening eller inngår ny 

leieavtale 
3. Det delegeres til administrasjonen å inngå endelig avtale og kontrahering med kjøper 
4. Overskudd fra salget benyttes til nedbetaling av gjeld 

  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
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forslag fra Ørland Arbeiderparti, foreslått av Ingvild Wik Solberg, Arbeiderpartiet 
Tilleggspunkt 5: Ved eventuell framtidig salg av Tarva skole fra Forsvarsbygg har Tarva velforening 
tinglyst forkjøpsrett. 
 
Votering nr 2 - Votering over forslag 
Forslag: forslag fra Ørland Arbeiderparti 
For: 28 stemmer (90%) - AP 8, FRP 2, H 4, INP 3, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 3 stemmer (10%) - H 2, INP 1 
  
-------------------------------------------- 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 30 stemmer (97%) - AP 8, FRP 2, H 5, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 1 stemme (3%) - H 1 
  
 
KST - 24/146 vedtak 

1. Ørland kommunestyret godtar tilbud fra Forsvarsbygg om kjøp av Tarva skole 
2. Det forutsettes at Forsvarsbygg overtar leiekontrakten med Tarva velforening eller inngår ny 

leieavtale 
3. Det delegeres til administrasjonen å inngå endelig avtale og kontrahering med kjøper 
4. Overskudd fra salget benyttes til nedbetaling av gjeld 

  
Tilleggspunkt 5: Ved eventuell framtidig salg av Tarva skole fra Forsvarsbygg har Tarva velforening 
tinglyst forkjøpsrett. 
  
Kommunestyre 31.10.2024 
 
Behandling 
 
 
KST - 24/121 vedtak 
Saken ble utsatt. 
  
 
 
 
24/147 Intensjonsavtale med Fosen Opplæringskontor vedr salg av areal ved Fosen vgs 
 
Kommunedirektørens innstilling 
Kommunedirektøren gis fullmakt til å signere vedlagte intensjonsavtale. 
  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
Innstilling fra formannskapet 07.11.24, foreslått av  ,   
Kommunedirektøren gis fullmakt til å signere vedlagte intensjonsavtale. 
  
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Innstilling fra formannskapet 07.11.24 
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For: 31 stemmer (100%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
KST - 24/147 vedtak 
Kommunedirektøren gis fullmakt til å signere vedlagte intensjonsavtale. 
  
Formannskap 07.11.2024 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 6 stemmer (100%) - AP 1, FRP 1, H 1, INP 1, SP 2 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
FSK - 24/073 vedtak 
Kommunedirektøren gis fullmakt til å signere vedlagte intensjonsavtale. 
  
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap, 07.11.2024 - 24/073 
Kommunedirektøren gis fullmakt til å signere vedlagte intensjonsavtale. 
  
 
 
24/148 Botngård Vestre henvendelse om støtte 
 
Kommunedirektørens innstilling 
Ørland kommunestyre gir ikke støtte til å flytte og ferdigstille VA-anlegget på Botngård Vestre 
boligprosjekt.   
  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
Alternativt forslag i sak 24/148, foreslått av Hallgeir Grøntvedt, Senterpartiet 
1. Ørland kommunestyret bevilger inntil kr. 250.000,- til å flytte og å ferdigstille VA - anlegget ved 
Botngård Vestre boligprosjekt. 
2. Beløpet finansieres ved bruk av disposisjonsfond. 
  
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Opprinnelig forslag: 21 stemmer (68%) - AP 4, H 5, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 5, SV 1 
Alternativt forslag i sak 24/148: 10 stemmer (32%) - AP 4, FRP 2, H 1, SP 2, V 1 
  
 
KST - 24/148 vedtak 
Ørland kommunestyre gir ikke støtte til å flytte og ferdigstille VA-anlegget på Botngård Vestre 
boligprosjekt.   
  
Kommunestyre 31.10.2024 
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Behandling 
Alternativt forslag i sak 24/122, foreslått av Hallgeir Grøntvedt, Senterpartiet 
1. Ørland kommunestyret bevilger inntil kr. 250.000,- til å flytte og å ferdigstille VA - anlegget ved 
Botngård Vestre boligprosjekt. 
2. Beløpet finansieres ved bruk av disposisjonsfond. 
 
 
KST - 24/122 vedtak 
Saken ble utsatt. 
  
 
 
 
24/149 Eierskapsmelding 2024 Ørland kommune - del 2 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Eierskapsmelding del 2 for 2024 for Ørland kommune vedtas som framlagt 
  
  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
Innstilling fra formannskapet 07.11.24, foreslått av  ,   
Eierskapsmelding del 2 for 2024 for Ørland kommune vedtas som framlagt. 
  
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Innstilling fra formannskapet 07.11.24 
For: 31 stemmer (100%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
KST - 24/149 vedtak 
Eierskapsmelding del 2 for 2024 for Ørland kommune vedtas som framlagt. 
  
Formannskap 07.11.2024 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 7 stemmer (100%) - AP 2, FRP 1, H 1, INP 1, SP 2 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
FSK - 24/067 vedtak 
Eierskapsmelding del 2 for 2024 for Ørland kommune vedtas som framlagt 
  
  
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap, 07.11.2024 - 24/067 
Eierskapsmelding del 2 for 2024 for Ørland kommune vedtas som framlagt 
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24/150 Selskapsavtale for Konsek Trøndelag IKS gjeldende fra 01.01.2025 
 
Kommunedirektørens innstilling 
Ørland kommunestyre vedtar ny selskapsavtale for Konsek Trøndelag IKS, gjeldende fra 1. januar 
2025. 
  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 31 stemmer (100%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
KST - 24/150 vedtak 
Ørland kommunestyre vedtar ny selskapsavtale for Konsek Trøndelag IKS, gjeldende fra 1. januar 
2025. 
  
 
 
 
24/151 Fremsending av kontrollutvalget i Ørland kommune sin Plan for eierskapskontroll 
2024 - 2028 
 
Kontrollutvalgets innstilling 

1. Kommunestyret vedtar plan for eierskapskontroll 2024 - 2028 og slutter seg til 
kontrollutvalgets prioriterte selskaper i planen 

2. Kontrollutvalget gis fullmakt til å gjøre endringer i planen 
  
  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 31 stemmer (100%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
KST - 24/151 vedtak 

1. Kommunestyret vedtar plan for eierskapskontroll 2024 - 2028 og slutter seg til 
kontrollutvalgets prioriterte selskaper i planen 

2. Kontrollutvalget gis fullmakt til å gjøre endringer i planen 
  



 

Side 48 av 61 
 

  
Kommunestyre 31.10.2024 
 
Behandling 
 
 
KST - 24/132 vedtak 
Saken ble utsatt. 
  
 
 
 
24/152 Sluttbehandling Kommunedelplan for oppvekst og utdanning 2024-2036 
 
Kommunedirektørens innstilling 
Ørland kommune ved kommunestyret vedtar med hjemmel i Plan og bygningsloven §11-15 
kommunedelplan for Oppvekst og utdanning 2024-2036 
  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
Innstilling fra Utvalg for oppvekst og utdanning 14.10.24, foreslått av  ,   
Ørland kommune ved kommunestyret vedtar med hjemmel i Plan og bygningsloven §11-15 
kommunedelplan for Oppvekst og utdanning 2024-2036. 
  
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Innstilling fra Utvalg for oppvekst og utdanning 14.10.24 
For: 31 stemmer (100%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
KST - 24/152 vedtak 
Ørland kommune ved kommunestyret vedtar med hjemmel i Plan og bygningsloven §11-15 
kommunedelplan for Oppvekst og utdanning 2024-2036. 
  
Kommunestyre 31.10.2024 
 
Behandling 
Innstilling fra Utvalg for oppvekst og utdanning 14.10.24, foreslått av  ,   
Ørland kommune ved kommunestyret vedtar med hjemmel i Plan og bygningsloven §11-15 
kommunedelplan for Oppvekst og utdanning 2024-2036 
  
 
 
KST - 24/131 vedtak 
Saken ble utsatt. 
  
Utvalg for oppvekst og utdanning 14.10.2024 
 
Behandling 
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Enstemmig vedtatt ved manuell votering. 
  
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 7 stemmer (100%) - AP 1, H 2, MDG 1, SP 2, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
OPU - 24/026 vedtak 
Ørland kommune ved kommunestyret vedtar med hjemmel i Plan og bygningsloven §11-15 
kommunedelplan for Oppvekst og utdanning 2024-2036 
  
 
 
 
24/153 Kommunedelplan for drikkevann – Vedtak av plan 
 
Kommunedirektørens innstilling 
Ørland kommune, ved kommunestyret, vedtar med hjemmel i plan - og bygningsloven § 11-15 
kommunedelplan for drikkevann 2024 – 2034 
  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
Innstilling fra planutvalget 01.10.24, foreslått av  ,   
Ørland kommune, ved kommunestyret, vedtar med hjemmel i plan - og bygningsloven § 11-15 
kommunedelplan for drikkevann 2024 – 2034. 
  
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Innstilling fra planutvalget 01.10.24 
For: 29 stemmer (94%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, SP 7, V 1 
Mot: 2 stemmer (6%) - Rødt 1, SV 1 
  
 
KST - 24/153 vedtak 
Ørland kommune, ved kommunestyret, vedtar med hjemmel i plan - og bygningsloven § 11-15 
kommunedelplan for drikkevann 2024 – 2034. 
  
Kommunestyre 31.10.2024 
 
Behandling 
Innstilling fra Planutvalget 01.10.24, foreslått av  ,   
Ørland kommune, ved kommunestyret, vedtar med hjemmel i plan - og bygningsloven § 11-15 
kommunedelplan for drikkevann 2024 – 2034. 
  
 
 
KST - 24/130 vedtak 
Saken ble utsatt. 
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Planutvalg 01.10.2024 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 8 stemmer (100%) - AP 3, FRP 1, H 2, INP 1, SP 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
PLU - 24/061 vedtak 
Ørland kommune, ved kommunestyret, vedtar med hjemmel i plan - og bygningsloven § 11-15 
kommunedelplan for drikkevann 2024 – 2034. 
 
 
 
24/154 Høring: forslag til revidert havneregulativ for Ørland kommune 
 
Kommunedirektørens innstilling 
Vedlagt forslag til Havneregulativ, sist revidert  24.10.24, sendes på høring.  
  
  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 31 stemmer (100%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
KST - 24/154 vedtak 
Vedlagt forslag til Havneregulativ, sist revidert  24.10.24, sendes på høring.  
  
  
Kommunestyre 31.10.2024 
 
Behandling 
 
 
KST - 24/127 vedtak 
Saken ble utsatt. 
  
 
 
 
24/155 Retningslinjer for eiendommer som kan pålegges å tilknyttes til kommunal 
avløpsledning 
 
Kommunedirektørens innstilling 



 

Side 51 av 61 
 

Ørland kommunestyre vedtar følgende retningslinjer for eiendommer som skal pålegges å tilknytte til 
kommunal avløpsledning i henhold til plan og bygningsloven § 27-2: 

1. Kommunene skal bidra til samarbeid mellom grunneierne der dette er naturlig ut fra 
geografiske forhold, for om mulig å redusere kostnadene for den enkelte. 

2. Grunneier er ansvarlig for kvalitet og anleggskostnadene fram til kommunal ledning. Alle 
privatledninger, eksisterende og nylagt, skal være iht. vedtatte VA-norm for Ørland kommune 
og Tekniske bestemmelser - Standard abonnementsvilkår for vann og avløp. Dette må 
dokumenteres.  

3. Det kan søkes om fritak fra krave om tilknytting til offentlig avløpsanlegg dersom tilkobling vil 
utgjøre en uforholdsmessig stor kostnad. 

4. “Uforholdsmessig stor kostnad” er definert å være når kostnaden overstiger 1 G regnet som 
totalbeløp for graving og tilkobling. Det skal innhentes priser fra minst 3 entreprenører 

5. Dersom det foreligger helsemessige forhold eller betydelig fare for forurensning som kun kan 
løses tilfredsstillende ved tilknytning til offentlig ledning, kan tilknytning kreves selv om 
kostnadene er høyere enn 1 G. 

6. Det kan søkes om fritak fra kravet om tilkobling dersom det foreligger særlige hensyn. 
7. "Særlige hensyn" foreligger når eiendommen har et eksisterende anlegg som kommunen 

vurderer at tilfredsstiller kravene i forurensningsforskriften og lokal forskrift om utslipp av 
avløpsvann fra mindre avløpsanlegg 

  
  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
Innstilling fra Planutvalget 01.10.24, foreslått av  ,   
Ørland kommunestyre vedtar følgende retningslinjer for eiendommer som skal pålegges å tilknytte til 
kommunal avløpsledning i henhold til plan og bygningsloven § 27-2: 

1. Kommunene skal bidra til samarbeid mellom grunneierne der dette er naturlig ut fra 
geografiske forhold, for om mulig å redusere kostnadene for den enkelte. 

2. Grunneier er ansvarlig for kvalitet og anleggskostnadene fram til kommunal ledning. Alle 
privatledninger, eksisterende og nylagt, skal være iht. vedtatte VA-norm for Ørland kommune 
og Tekniske bestemmelser - Standard abonnementsvilkår for vann og avløp. Dette må 
dokumenteres.  

3. Det kan søkes om fritak fra krave om tilknytting til offentlig avløpsanlegg dersom tilkobling vil 
utgjøre en uforholdsmessig stor kostnad. 

4. “Uforholdsmessig stor kostnad” er definert å være når kostnaden overstiger 1 G regnet som 
totalbeløp for graving og tilkobling. Det skal innhentes priser fra minst 3 entreprenører 

5. Dersom det foreligger helsemessige forhold eller betydelig fare for forurensning som kun kan 
løses tilfredsstillende ved tilknytning til offentlig ledning, kan tilknytning kreves selv om 
kostnadene er høyere enn 1 G. 

6. Det kan søkes om fritak fra kravet om tilkobling dersom det foreligger særlige hensyn. 
7. "Særlige hensyn" foreligger når eiendommen har et eksisterende anlegg som kommunen 

vurderer at tilfredsstiller kravene i forurensningsforskriften og lokal forskrift om utslipp av 
avløpsvann fra mindre avløpsanlegg 

  
Tilleggspunkt INP, foreslått av John-Olav Stranden, Industri- og Næringspartiet 
I særlige tilfeller, og etter søknad kan unntak for eneboliger i kommunen vurderes, der man ikke skal 
trenge å oppfylle reglene før fem år etter salg , utleie eller annen overføring. I disse tilfellene vil dette 
medføre at en takst av eiendommen vil gi TG 3 på VA anlegg, og således ligge som en klargjort 
heftelse, og tiltak må derved effektueres ved salg/ overdragelse eller som utleie som nevnt over 
 
Votering nr 2 - Votering over forslag 
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Forslag: Tilleggspunkt INP 
For: 30 stemmer (97%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, V 1 
Mot: 1 stemme (3%) - SV 1 
  
-------------------------------------------- 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Innstilling fra Planutvalget 01.10.24 
For: 30 stemmer (97%) - AP 8, FRP 2, H 5, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 1 stemme (3%) - H 1 
  
 
KST - 24/155 vedtak 
Ørland kommunestyre vedtar følgende retningslinjer for eiendommer som skal pålegges å tilknytte til 
kommunal avløpsledning i henhold til plan og bygningsloven § 27-2: 

1. Kommunene skal bidra til samarbeid mellom grunneierne der dette er naturlig ut fra 
geografiske forhold, for om mulig å redusere kostnadene for den enkelte. 

2. Grunneier er ansvarlig for kvalitet og anleggskostnadene fram til kommunal ledning. Alle 
privatledninger, eksisterende og nylagt, skal være iht. vedtatte VA-norm for Ørland kommune 
og Tekniske bestemmelser - Standard abonnementsvilkår for vann og avløp. Dette må 
dokumenteres.  

3. Det kan søkes om fritak fra krave om tilknytting til offentlig avløpsanlegg dersom tilkobling vil 
utgjøre en uforholdsmessig stor kostnad. 

4. “Uforholdsmessig stor kostnad” er definert å være når kostnaden overstiger 1 G regnet som 
totalbeløp for graving og tilkobling. Det skal innhentes priser fra minst 3 entreprenører 

5. Dersom det foreligger helsemessige forhold eller betydelig fare for forurensning som kun kan 
løses tilfredsstillende ved tilknytning til offentlig ledning, kan tilknytning kreves selv om 
kostnadene er høyere enn 1 G. 

6. Det kan søkes om fritak fra kravet om tilkobling dersom det foreligger særlige hensyn. 
7. "Særlige hensyn" foreligger når eiendommen har et eksisterende anlegg som kommunen 

vurderer at tilfredsstiller kravene i forurensningsforskriften og lokal forskrift om utslipp av 
avløpsvann fra mindre avløpsanlegg 

  
I særlige tilfeller, og etter søknad kan unntak for eneboliger i kommunen vurderes, der man ikke skal 
trenge å oppfylle reglene før fem år etter salg , utleie eller annen overføring. I disse tilfellene vil dette 
medføre at en takst av eiendommen vil gi TG 3 på VA anlegg, og således ligge som en klargjort 
heftelse, og tiltak må derved effektueres ved salg/ overdragelse eller som utleie som nevnt over. 
  
Kommunestyre 31.10.2024 
 
Behandling 
Innstilling fra Planutvalget 01.10.24, foreslått av  ,   
Ørland kommunestyre vedtar følgende retningslinjer for eiendommer som skal pålegges å tilknytte til 
kommunal avløpsledning i henhold til plan og bygningsloven § 27-2: 

1. Kommunene skal bidra til samarbeid mellom grunneierne der dette er naturlig ut fra 
geografiske forhold, for om mulig å redusere kostnadene for den enkelte. 

2. Grunneier er ansvarlig for kvalitet og anleggskostnadene fram til kommunal ledning. Alle 
privatledninger, eksisterende og nylagt, skal være iht. vedtatte VA-norm for Ørland kommune 
og Tekniske bestemmelser - Standard abonnementsvilkår for vann og avløp. Dette må 
dokumenteres.  

3. Det kan søkes om fritak fra krave om tilknytting til offentlig avløpsanlegg dersom tilkobling vil 
utgjøre en uforholdsmessig stor kostnad. 

4. “Uforholdsmessig stor kostnad” er definert å være når kostnaden overstiger 1 G regnet som 
totalbeløp for graving og tilkobling. Det skal innhentes priser fra minst 3 entreprenører 
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5. Dersom det foreligger helsemessige forhold eller betydelig fare for forurensning som kun kan 
løses tilfredsstillende ved tilknytning til offentlig ledning, kan tilknytning kreves selv om 
kostnadene er høyere enn 1 G. 

6. Det kan søkes om fritak fra kravet om tilkobling dersom det foreligger særlige hensyn. 
7. "Særlige hensyn" foreligger når eiendommen har et eksisterende anlegg som kommunen 

vurderer at tilfredsstiller kravene i forurensningsforskriften og lokal forskrift om utslipp av 
avløpsvann fra mindre avløpsanlegg 

  
Tillegspunkt for særskilte tilfeller, foreslått av Gunnar Hofstad, Industri- og Næringspartiet 
I særlige tilfeller, og etter søknad kan unntak for eneboliger i kommunen vurderes , der at man ikke 
skal trenge å oppfylle reglene før fem år etter salg, utleie eller annen overføring 
I disse tilfellene vil dette medføre en at en takst av eiendommen vil gi TG 3 på VA anlegg, og således 
ligge som en klargjort heftelse, og tiltak må derved effektueres ved eventuell salg/overdragelse eller 
utleie som nevnt over. 
 
 
KST - 24/129 vedtak 
Saken ble utsatt. 
  
Planutvalg 01.10.2024 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 9 stemmer (100%) - AP 3, FRP 1, H 2, INP 1, SP 2 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
PLU - 24/064 vedtak 
Ørland kommunestyre vedtar følgende retningslinjer for eiendommer som skal pålegges å tilknytte til 
kommunal avløpsledning i henhold til plan og bygningsloven § 27-2: 

1. Kommunene skal bidra til samarbeid mellom grunneierne der dette er naturlig ut fra 
geografiske forhold, for om mulig å redusere kostnadene for den enkelte. 

2. Grunneier er ansvarlig for kvalitet og anleggskostnadene fram til kommunal ledning. Alle 
privatledninger, eksisterende og nylagt, skal være iht. vedtatte VA-norm for Ørland kommune 
og Tekniske bestemmelser - Standard abonnementsvilkår for vann og avløp. Dette må 
dokumenteres.  

3. Det kan søkes om fritak fra krave om tilknytting til offentlig avløpsanlegg dersom tilkobling vil 
utgjøre en uforholdsmessig stor kostnad. 

4. “Uforholdsmessig stor kostnad” er definert å være når kostnaden overstiger 1 G regnet som 
totalbeløp for graving og tilkobling. Det skal innhentes priser fra minst 3 entreprenører 

5. Dersom det foreligger helsemessige forhold eller betydelig fare for forurensning som kun kan 
løses tilfredsstillende ved tilknytning til offentlig ledning, kan tilknytning kreves selv om 
kostnadene er høyere enn 1 G. 

6. Det kan søkes om fritak fra kravet om tilkobling dersom det foreligger særlige hensyn. 
7. "Særlige hensyn" foreligger når eiendommen har et eksisterende anlegg som kommunen 

vurderer at tilfredsstiller kravene i forurensningsforskriften og lokal forskrift om utslipp av 
avløpsvann fra mindre avløpsanlegg 
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24/156 Revisjon av kommunal forskrift til serverings- og alkoholloven -  Ørland kommune 
 
Kommunedirektørens innstilling 

1. Forslag til endring på kommunal forskrift til serverings- og alkoholloven i Ørland kommune 
legges ut på offentlig høring på hjemmesiden, sendes bevillingshaverne, og andre berørte 
parter.  

2. Endringene omhandler følgende: 
 utvidet tidspunkt for uteservering for alkohol  
 endring av avgjørelsesmyndighet i forhold til kontroll av salgs- og skjenkebevillinger 

       3. Høringsfrist er 6 uker fra kommunestyrets vedtak.   
  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
Innstilling fra formannskapet 03.10.24, foreslått av  ,   

1. Forslag til endring på kommunal forskrift til serverings- og alkoholloven i Ørland kommune 
legges ut på offentlig høring på hjemmesiden, sendes bevillingshaverne, og andre berørte 
parter.  

2. Endringene omhandler følgende: 
 utvidet tidspunkt for uteservering for alkohol  
 endring av avgjørelsesmyndighet i forhold til kontroll av salgs- og skjenkebevillinger 

       3. Høringsfrist er 6 uker fra kommunestyrets vedtak. 
  
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Innstilling fra formannskapet 03.10.24 
For: 31 stemmer (100%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
KST - 24/156 vedtak 

1. Forslag til endring på kommunal forskrift til serverings- og alkoholloven i Ørland kommune 
legges ut på offentlig høring på hjemmesiden, sendes bevillingshaverne, og andre berørte 
parter.  

2. Endringene omhandler følgende: 
a. utvidet tidspunkt for uteservering for alkohol  
b. endring av avgjørelsesmyndighet i forhold til kontroll av salgs- og skjenkebevillinger 

       3. Høringsfrist er 6 uker fra kommunestyrets vedtak. 
  
Kommunestyre 31.10.2024 
 
Behandling 
Innstilling fra Formannskapet 03.10.24, foreslått av  ,   

1. Forslag til endring på kommunal forskrift til serverings- og alkoholloven i Ørland kommune 
legges ut på offentlig høring på hjemmesiden, sendes bevillingshaverne, og andre berørte 
parter.  

2. Endringene omhandler følgende: 
 utvidet tidspunkt for uteservering for alkohol  
 endring av avgjørelsesmyndighet i forhold til kontroll av salgs- og skjenkebevillinger 

       3. Høringsfrist er 6 uker fra kommunestyrets vedtak. 
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KST - 24/128 vedtak 
Saken ble utsatt. 
  
Formannskap 03.10.2024 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 7 stemmer (100%) - AP 2, FRP 1, H 2, SP 2 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
FSK - 24/064 vedtak 

1. Forslag til endring på kommunal forskrift til serverings- og alkoholloven i Ørland kommune 
legges ut på offentlig høring på hjemmesiden, sendes bevillingshaverne, og andre berørte 
parter.  

2. Endringene omhandler følgende: 
 utvidet tidspunkt for uteservering for alkohol  
 endring av avgjørelsesmyndighet i forhold til kontroll av salgs- og skjenkebevillinger 

       3. Høringsfrist er 6 uker fra kommunestyrets vedtak.   
  
Noe tekst har falt ut fra saksframlegget under vurderingen av tidspunkt for uteservering. 
  
Det er ikke forskjell på inn- og uteservering av alkohol hos de andre Fosen kommunene.  
De har for gruppe 1 og 2 fra kl. 08.00 til kl. 02.00 og for gruppe 3 fra kl. 13.00 til kl. 02.00, likt for alle 
dager.  
  
Bør Ørland kommune forlenge uteservering til samme tid som Fosen kommunene, eller eventuelt ha 
samme tidspunkt for ute- og inneservering? 
Ørland kommune er ikke lik de andre Fosen kommunene i og med at kommunen har Ørland 
hovedflystasjon med ungdom fra mange forskjellige land samlet. Dette gjør grunnlaget for 
sammenligning noe ulikt. 
Det har vært en del utfordringer med bråk på kveldstid i kommunen.  
  
Skal kommunen beholde sluttidspunkt for uteserveringen eller skal tidspunktet 
utvides?  Bevillingsinnehavere kan i dag søke om utvidelse for enkelte arrangementer, jfr. kommunal 
forskrift § 1 kommunedirektørens delegert myndighet.  
  
 
 
 
24/157 Måltidsstrategi for kommunene i Fosenregionen 
 
Kommunedirektørens innstilling 

1. Ørland kommune vedtar «Måltidsstrategien for Fosen». 
2.  Det opprettes en prosjektgruppe med deltaker fra Ørland kommune for å arbeide med 

implementering og operasjonalisering av måltidsstrategien.  
3. Prosjektleder for prosjektgruppen er prosjektleder for matregion Fosen. 
4. Reiselivet og etablerte destinasjonsselskaper inviteres til å bruke måltidet og matopplevelser 

fra Fosen som attraksjonsverdi og «reason to go». 
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5. Videregående skoler på Fosen inviteres inn i prosjektgruppen og til å innarbeide 
måltidsstrategien på skolene. 

  
  
  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 31 stemmer (100%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
KST - 24/157 vedtak 

1. Ørland kommune vedtar «Måltidsstrategien for Fosen». 
2.  Det opprettes en prosjektgruppe med deltaker fra Ørland kommune for å arbeide med 

implementering og operasjonalisering av måltidsstrategien.  
3. Prosjektleder for prosjektgruppen er prosjektleder for matregion Fosen. 
4. Reiselivet og etablerte destinasjonsselskaper inviteres til å bruke måltidet og matopplevelser 

fra Fosen som attraksjonsverdi og «reason to go». 
5. Videregående skoler på Fosen inviteres inn i prosjektgruppen og til å innarbeide 

måltidsstrategien på skolene. 
  
  
  
Kommunestyre 31.10.2024 
 
Behandling 
 
 
KST - 24/125 vedtak 
Saken ble utsatt. 
  
 
 
 
24/158 Oppstartssak for å videreutvikle tjenestesamarbeidet og utrede nye 
samarbeidsordninger for kommunene på Fosen 
 
Kommunedirektørens innstilling 
  

1. Ørland kommunestyre gir sin tilslutning til at Fosensamarbeidet videreutvikles med flere 
funksjoner. 

2. Ørland kommunestyre forutsetter at et samarbeid medfører positive gevinster for 
innbyggerne, gjennom bedre kvalitet, service og kostnadseffektivitet. 

3. Ørland kommunestyre ber om at endelig sak med kommunedirektørene forslag til løsning for 
felles plan, byggesak og forvaltningsfunksjon legges frem innen utgangen av 2025. 

4. Ørland kommunestyre ber om at endelig sak med kommunedirektørene sitt forslag til løsning 
for funksjon for fellestjenester legges fram innen utgangen av 2025. 
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5. Kommunedirektørene rapporterer om arbeidet i forbindelse med ordinære rapporteringer til 
kommunestyret.  

  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
24/158 Tilleggsforslag , videreutvikle nye samarbeidsordninger for Fosen kommunene på vegne av H, 
SP, INP, FRP og V, foreslått av Therese Mossing Eidsaune, Høyre 
Fosenregionen utreder om det er formålstjenlig med en felles dyrlege-vakt for Fosen. Bakgrunnen for 
forslaget er at det er utfordrende å rekruttere nye dyrleger. I tillegg er dyrene blitt friskere, bedre 
fjøs og færre gårdsbruk, men det er helt nødvendig og lovpålagt for kommunene å ha en dyrlege vakt 
for å ivareta dyrevelferden. 
  
 
Votering nr 2 - Votering over forslag 
Forslag: 24/158 Tilleggsforslag , videreutvikle nye samarbeidsordninger for Fosen kommunene på 
vegne av H, SP, INP, FRP og V 
For: 29 stemmer (94%) - AP 6, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 2 stemmer (6%) - AP 2 
  
-------------------------------------------- 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 30 stemmer (97%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 1 stemme (3%) - Rødt 1 
  
 
KST - 24/158 vedtak 
Kommunedirektørens innstilling 
  

1. Ørland kommunestyre gir sin tilslutning til at Fosensamarbeidet videreutvikles med flere 
funksjoner. 

2. Ørland kommunestyre forutsetter at et samarbeid medfører positive gevinster for 
innbyggerne, gjennom bedre kvalitet, service og kostnadseffektivitet. 

3. Ørland kommunestyre ber om at endelig sak med kommunedirektørene forslag til løsning for 
felles plan, byggesak og forvaltningsfunksjon legges frem innen utgangen av 2025. 

4. Ørland kommunestyre ber om at endelig sak med kommunedirektørene sitt forslag til løsning 
for funksjon for fellestjenester legges fram innen utgangen av 2025. 

5. Kommunedirektørene rapporterer om arbeidet i forbindelse med ordinære rapporteringer til 
kommunestyret.  

  
Fosenregionen utreder om det er formålstjenlig med en felles dyrlege-vakt for Fosen. Bakgrunnen for 
forslaget er at det er utfordrende å rekruttere nye dyrleger. I tillegg er dyrene blitt friskere, bedre 
fjøs og færre gårdsbruk, men det er helt nødvendig og lovpålagt for kommunene å ha en dyrlege vakt 
for å ivareta dyrevelferden. 
  
Kommunestyre 31.10.2024 
 
Behandling 
 
 
KST - 24/126 vedtak 
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Saken ble utsatt. 
  
 
 
 
24/159 Politivedtekter Ørland kommune 
 
Kommunedirektørens innstilling 
Forskrift om politivedtekter for kommunene på Fosen, Trøndelag, vedtas som fremlagt og blir gjort 
gjeldende for Ørland kommune. 
  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 31 stemmer (100%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
KST - 24/159 vedtak 
Forskrift om politivedtekter for kommunene på Fosen, Trøndelag, vedtas som fremlagt og blir gjort 
gjeldende for Ørland kommune. 
  
 
 
 
24/160 Forslag til hurtigbåttakster i Trondheimsfjorden 
 
Kommunedirektørens innstilling 

1. Ørland kommunestyre anbefaler at det blir innført en takstsone for hurtigbåt i 
Trondheimsfjorden. 

2. Prisnivået innenfor en takstsone for hurtigbåt i Trondheimsfjorden bør ikke være høyere enn 
116 kroner/tur og 1499 kroner/30 dagers periodekort.  

3. Ørland kommunestyre legger vekt på at forslaget medfører et mer enhetlig takstsystem for 
alt kollektivtilbud med buss, tog og hurtigbåt i pendleravstand til Trondheim. 

4. Arbeidet gjennomføres både politisk og administrativt, og det legges til rette for samhandling 
med aktører som Forsvaret og Fosen IKPR. 

  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 31 stemmer (100%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
KST - 24/160 vedtak 
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1. Ørland kommunestyre anbefaler at det blir innført en takstsone for hurtigbåt i 
Trondheimsfjorden. 

2. Prisnivået innenfor en takstsone for hurtigbåt i Trondheimsfjorden bør ikke være høyere enn 
116 kroner/tur og 1499 kroner/30 dagers periodekort.  

3. Ørland kommunestyre legger vekt på at forslaget medfører et mer enhetlig takstsystem for 
alt kollektivtilbud med buss, tog og hurtigbåt i pendleravstand til Trondheim. 

4. Arbeidet gjennomføres både politisk og administrativt, og det legges til rette for samhandling 
med aktører som Forsvaret og Fosen IKPR. 

  
Kommunestyre 31.10.2024 
 
Behandling 
 
 
KST - 24/124 vedtak 
Saken ble utsatt. 
  
 
 
 
24/161 Uttreden fra faste verv som folkevalgt - opprykk og nyvalg 
 
Kommunedirektørens innstilling 
  
  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
Forslag fra Ørland Arbeiderparti, foreslått av Ingvild Wik Solberg, Arbeiderpartiet 
Fast medlem: 
Landbruksnemda: Fredrik Sandness 
Styret for Roret Ørland Kulturforetak KF: Fredrik Sandness 
 
Varamedlem: 
Formannskap: Tina Marie Rødde Paulsen 
samme person inn i: 
17.mai komitéen 
Fondsstyre for næringsfond og RDA-midler 
Klageutvalg 
Kontrollutvalget for alkoholloven 
Legatstyre for Margrethe og Martin Skarets legat 
Legatstyre for verdig trengende formål 
Valgstyret 
  
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Forslag fra Ørland Arbeiderparti 
For: 31 stemmer (100%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
KST - 24/161 vedtak 
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Fast medlem: 
Landbruksnemda: Fredrik Sandness 
Styret for Roret Ørland Kulturforetak KF: Fredrik Sandness 
 
Varamedlem: 
Formannskap: Tina Marie Rødde Paulsen 
samme person inn i: 
17.mai komitéen 
Fondsstyre for næringsfond og RDA-midler 
Klageutvalg 
Kontrollutvalget for alkoholloven 
Legatstyre for Margrethe og Martin Skarets legat 
Legatstyre for verdig trengende formål 
Valgstyret 
  
 
 
 
24/162 Møteplan 2025 for Formannskap, Partssammensatt utvalg, Valgstyret og 
Kommunestyret 
 
Kommunedirektørens innstilling 
Møteplan 2025 for Formannskap, Partssammensatt utvalg, Valgstyret og Kommunestyret, vedtas 
som framlagt. 
  
  
 
Kommunestyre 28.11.2024 
 
Behandling 
Innstilling fra møte i formannskapet 07.11.24, foreslått av  ,   
Møteplan 2025 for Formannskap, Partssammensatt utvalg, Valgstyret og Kommunestyret, vedtas 
som framlagt. 
  
Tilleggsforslag fremmet av kommunestyret, foreslått av  ,   
Formannskapet settes opp med fast møte 17. mai. 
  
 
Votering nr 2 - Votering over forslag 
Forslag: Innstilling fra møte i formannskapet 07.11.24 
For: 31 stemmer (100%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
-------------------------------------------- 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Tilleggsforslag fremmet av kommunestyret 
For: 31 stemmer (100%) - AP 8, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
KST - 24/162 vedtak 
Møteplan 2025 for Formannskap, Partssammensatt utvalg, Valgstyret og Kommunestyret, vedtas 
som framlagt. 
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Formannskapet settes opp med fast møte 17. mai. 
  
Formannskap 07.11.2024 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 6 stemmer (100%) - AP 1, FRP 1, H 1, INP 1, SP 2 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
FSK - 24/072 vedtak 
Møteplan 2025 for Formannskap, Partssammensatt utvalg, Valgstyret og Kommunestyret, vedtas 
som framlagt. 
  
  
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap, 07.11.2024 - 24/072 
Møteplan 2025 for Formannskap, Partssammensatt utvalg, Valgstyret og Kommunestyret, vedtas 
som framlagt. 
  
  
 
 


